
Manisa Su ve Kanalizasyon 
İdaresi (MASKİ)’nin 2017 yılını 
gazetemize verdiği özel röpor-
tajda değerlendiren MASKİ Ge-
nel Müdürü Yaşar Coşkun, 2017 
yılı hedeflerinin yüzde 100’üne 
ulaştıklarını açıkladı. Mani-

sa Büyükşehir Belediye Başkanı Cengiz 
Ergün’ün Manisa için bir şans olduğunu 
dile getiren Genel Müdür Coşkun, “Ne-
den şans diyorum. İşini, gücünü bir tara-

fa bırakıp hayatının önemli bir bölümünü 
yaşadığı şehre artı bir değer katmak-
la uğraşan ve bunda hiçbir ayrım yap-
mayarak insanları kucaklayarak hiz-
met eden bir toplumsal lider, o bulundu-
ğu il, ilçe veya mahalle için gerçekten bir 
şanstır. Cengiz Başkan’a bu çalışmasının 
karşılığını da toplum zaten kendisine ve-
riyor. Tabii ki bu işi yapan veya aday in-
sanlar tarafından da kabul edilebilmesi 
zor bir şey” diye konuştu.  Sayfa 5’te 
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Dizemen adaylığını açıkladı
Seçim heyecanı 

başlayan Manisa Seb-
ze, Meyve ve Umum 
Pazarcılar Odası’nda 
Mehmet Dizemen 10 
Ocak 2018’de yapıla-
cak olan genel kurul 
öncesi adaylığını açık-
ladı. Taş Fabrika’da dü-
zenlediği kahvaltıda 
basın açıklaması ya-
pan Dizemen, adaylı-
ğıyla ilgili açıklamalar-
da bulundu. Sayfa 4’te

Manisa’nın jeotermal enerji
kaynakları değerlendirildi

Manisa Valisi Musta-
fa Hakan Güvençer’in 
başkanlığında yapı-
lan toplantıda Mani-

sa’daki Jeotermal e-
nerji kaynakları tüm 
yönleriyle değerlendi-
rildi. Sayfa 8’de 

Atıl durumdaki parka
estetik dokunuş

Şehzadeler Beledi-
yesi Park ve Bahçeler 
Müdürlüğüne bağlı e-
kipler, Yeniköy Mahal-
lesi Yeniköy İlkoku-

lu yanında atıl durum-
da bulunana park ala-
nında yeniden düzen-
leme çalışması başlat-
tı. Sayfa 2’de 
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“CENGİZ ERGÜN
MANİSA İÇİN BİR ŞANS”

“CENGİZ ERGÜN
MANİSA İÇİN BİR ŞANS”

Manisa Büyükşehir Bele-
diyesi tarafından geçtiğimiz 
günlerde yenileme çalışmala-
rı tamamlanan merkez Yunu-
semre ilçesindeki Karaköy Ka-
palı Otoparkı, 46 kameralı gü-

venlik sistemi ile daha gü-
venli hizmet verecek. Ka-
raköy Kapalı Otoparkı’nın  
bugün  itibariyle araç ka-
bulüne başlayacağı belir-
tildi.Sayfa7’de 

Manisa Ticaret ve Sanayi Oda-
sı’nın Aralık ayı olağan meclis top-
lantısı yapıldı. Meclis Başkanı Ha-
yati Dolman’ın başkanlığında ger-
çekleşen toplantıda odanın 8 mil-
yon 300 bin TL olarak belirlenen 2018 

yılı bütçesi kabul edildi.  Yılın son 
meclis toplantısında konuşan Ma-
nisa Ticaret ve Sanayi Odası Yö-
netim Kurulu Başkanı Adnan Erbil 
2017 yılının genel değerlendirme-
sini yaptı. Sayfa 6’da 

Yunus Emre Enstitü-
sü (YEE) ile Türk İşbirli-
ği ve Koordinasyon Ajansı 
Başkanlığının (TİKA) des-
teğiyle düzenlenen “Farklı 
Bakış Açıları ile Cezayir’de-
ki Türk-Osmanlı Dönemi ve 
Mirası Sempozyumu” Ce-

zayir’in başkenti Cezayir’de 
gerçekleşti. MCBÜ Rektö-
rü Prof. Dr. A. Kemal Çele-
bi “Farklı Bakış Açıları ile Ce-
zayir’deki Türk-Osmanlı Dö-
nemi ve Mirası Sempozyu-
mu”na davetli olarak katıldı. 
Sayfa 9’da

Karaköy otoparkı
artık daha güvenli sempozyumda konuştu

Rektör Çelebi
Bütçe 8 milyon 300 bin TL

olarak belirlendi 

Manisa’dan Malezya’ya
nar ihracatı başladı

Ege Yaş Meyve Sebze 
İhracatçıları Birliği ve E-
konomi Bakanlığı des-
teği ile başlatılan "Ta-
ze Kiraz ve Üzüm Ürün-
lerinde Rekabet Gücü-

nün Arttırılması (UR-
GE) Projesi" kapsamın-
da 17 tonluk nar yük-
lü ilk konteyner Mani-
sa'dan Malezya'ya doğ-
ru yola çıktı. Sayfa 4’te 

Karbonmonoksit
zehirlenmesi: 1 ölü

Şehzadeler ilçesin-
de sobadan sızan gaz-
dan aynı aileden ze-
hirlenen 5 kişiden bi-
ri hayatını kaybetti. O-

lay yerine gelen polis 
ekipleri evde incele-
mede bulunurken eve 
gelen yakınları sinir 
krizi geçirdi. Sayfa 3’de 
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Şehzadeler ilçesinin 65 mahalle-
sinde çalışmalarının aralıksız bir şe-
kilde sürdüren Şehzadeler Belediyesi, 
geçmiş dönemde yapılmış olan ancak 
bakımsızlık nedeni ile atıl durumda 
bulunan parkları yenileyerek halkın 
kullanımına kazandırmaya devam 
diyor. Park alanı yenileme çalışmaları 
kapsamında birçok mahallede yeni-
lenen parkları halkın kullanımına su-
nana Şehzadeler Belediyesi Park ve 
Bahçeler Müdürlüğüne bağlı ekipler, 
Yeniköy Mahallesi Yeniköy ilkokulu 
yanında atıl durumda bulunana park-
ta yenileme çalışması başlattı. 

BAŞKAN ÇELİK, “ARALIKSIZ
BİR ŞEKİLDE SÜRDÜRMEYE

DEVAM EDECEĞİZ” 
Yeniköy Mahallesinde geçtiğimiz 

aylarda eski bir parkı yeniden düzen-
leyerek halkın kullanımına sunduk-

larını ifade eden Şehzadeler Belediye 
Başkanı Ömer Faruk Çelik “Halkımı-
zın daha güzel bir Şehzadeler’de ya-
şaması için çalışmalarımızı aralıksız 
bir şekilde sürdürmeye devam edi-
yoruz. Bu bağlamda Yeniköy Mahal-
lemizde Yeniköy İlkokulumuzun he-
men yan tarafından geçtiğimiz dö-
nem yapılmış ancak bakımsızlık ne-
deni ile atıl bırakılmış olan park ala-
nını vatandaşlarımızın da isteği doğ-
rultusunda yeniden düzenliyoruz. Bu 
düzenleme kapsamında yapılmış o-
lan oturma alanlarının bakımları-
nı tamamladık. Yeni aydınlatma sis-
temleri ile birlikte daha güzel bir gö-
rünüme kavuşmasını sağladık. Park 
ve Bahçeler Müdürlüğü ekiplerimiz 
bin 890 metrekare alana sahip olan 

bu çamlık alanda yeni bir çocuk oyun 
grubunun montajını yaptı. Ayrıca 500 
metrekare hazır çim, 520 adet yer ör-
tücü bitki ve 2 bin adet mevsimlik çi-
çek dikimi de yapıldıktan sonra par-
kımız daha güzel bir görünüme kavu-
şacak. Vatandaşlarımızın daha güzel 
bir Şehzadeler’de yaşaması için çalış-
malarımızı aralıksız bir şekilde sür-
dürmeye devam edeceğiz” dedi.

“ŞEHZADELER BELEDİYEMİZE
TEŞEKKÜR EDİYORUM” 

Yenilenen park alanıyla ilgili Şeh-
zadeler Belediyesine teşekkür eden 
Yeniköy Mahalle Muhtarı Levent Bo-
lut “Yeniköy Mahallemiz bilindiği gi-
bi ortasında İzmir - Bursa sürat yo-
lu geçmektedir. Yolun diğer kısmın-

da bir tane parkımız vardı. Şehzade-
ler Belediyemiz orada ki parkı yeni-
lemişti. Mahalle halkımız tarafından 
da büyük bir beğeni toplamıştı. Geç-
tiğimiz aylarda Başkanımıza yolun 
bu kısmında Yeniköy İlkokulumuzun 
hemen yanında bulunan çamlık par-
kında yenilenmesini iletmiştik. Va-
tandaşlarımızın da bu yönde yoğun 
talepleri vardı. Belediyemiz bura-
daki park tada düzenleme çalışma-
sı başlattı. Eskisinde çok daha güzel 
bir görünüme kavuştu. Bunun ya-
nı sıra Şehzadeler Belediyemiz bi-
zim Mahallemizin tüm ihtiyaçlarına 
imkanları dahilinde destek veriyor. 
Bu noktada Şehzadeler Belediyemize 
çok teşekkür ediyorum” diye konuş-
tu.-Şehzadeler Basın Merkezi- 

Şehzadeler Belediyesi Park ve Bahçeler Müdürlüğüne bağlı ekipler, Yeniköy Mahallesi Yeniköy 
İlkokulu yanında atıl durumda bulunana park alanında yeniden düzenleme çalışması başlattı. 
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Sabah saatlerinde sorumlu olduğunuz 
konularda daha çok çaba sarf edebilirsi-
niz. İşlerinizdeki yükleriniz artabilir. Ba-
şarılı olmak için çalışacağınız bir günde-
siniz. İlerleyen saatlerde geleceğiniz için 
plan yapabilirsiniz. Alacağınız kararlarla 
daha başarılı olmak isteyeceksiniz. Bü-
rokrasi ile ilgili konularda yardım alabilir-
siniz.

Sabah saatlerinde sosyal konularla il-
gilenebilirsiniz. Öğrenmeye daha açık-
sınız. Yeni başlangıçlar yapmak için al-
ternatif planlar üretebilirsiniz. Sorumlu 
olduğunuz konularda işleriniz artabilir. 
Günün ikinci yarısında aldığınız işlerde 
mücadele vermeniz gerekebilir. Üstle-
rinizden yardım alabilirsiniz. Göz önün-
de olmak isteyeceğiniz bir gündesiniz.

Sabah saatlerinde endişe duyduğunuz 
konular sizi rahatsız edebilir. Ortak-
lı konularda mücadele gerektiren ko-
şullar oluşabilir. Günün ikinci yarısında 
sorumluluklarınız artabilir. Uğraştığınız 
işlerde başarı elde etmek isteyebilirsi-
niz. İşle ilgili yolculuklar gündeme gele-
bilir. Olayları daha iyi görmeniz için fır-
satlar oluşabilir.

Eşinizle ilgili koşullarla ilgilenebilirsiniz. 
Bazı konularda karşıt fikirler oluşabilir. 
İlişkinizde dalgalanmalar olabilir. İler-
leyen saatlerde finansal konular gün-
deme gelebilir. Ortaklı konularda daha 
dikkatli olmanız gereken durumlar ola-
bilir. Yeni kararlar alabilirsiniz. İşinizde 
başarılı olmak için daha fazla çaba sarf 
edebilirsiniz.

Çalışma ortamınızdaki koşullar sizi yo-
rabilir. Sorumluluklarınızı arkadaşları-
nızla paylaşabilirsiniz. Mücadele gerekti-
ren durumlarla başa çıkmakta zorlana-
bilirsiniz. İlerleyen saatlerde eşinizle ilgi-
li konular gündeme gelmeye başlayabilir. 
Dengeyi sağlamaya çalışın. Sorumlu ol-
duğunuz konuları iyi hale getirmeye çalı-
şacaksınız.

Sabah saatlerinde kendinizi daha ya-
ratıcı hissedebilirsiniz. Çocuklarınızla 
birlikte programlar yapabilirsiniz. Zevk 
aldığınız şeyler için alışverişe çıkabilir-
siniz. Gün içinde sorumluluklarınız ar-
tabilir. Çalışma ortamınızdaki olaylar 
gündeminizi etkileyebilir. Başarılı ol-
mak için mücadele vermeniz gerekebi-
lir. Yorucu koşullar söz konusu.

Sabah saatlerinde ev hayatınızla ilgi-
li durumlarla ilgilenebilirsiniz. Aileniz-
le ilgili durumlar gündeminizi meşgul 
edebilir. İçinize kapanacağınız konu-
larla uğraşabilirsiniz. İş hayatınızda so-
rumlu olduğunuz konularda en iyisini 
yapmak için çalışabilirsiniz. Alternatif 
planlar yapmanız gereken durumlarla 
karşı karşıya kalabilirsiniz.

Zihinsel konularda yoğun olabilirsiniz. 
Yakın çevrenizdeki olaylarla ilgilenebi-
lirsiniz. Sabah saatlerinde sözleşmeler 
gündeme gelebilir. Gün içinde ev haya-
tınızdaki sorumluluklarınız sizi yorabi-
lir. İş hayatınızda üstlerinizden yardım 
alabileceğiniz bir gündesiniz. Geleceği-
niz için yeni planlar yapabilir, yolculuk-
lar organize edebilirsiniz.

Sabah saatlerinde parasal konularla ilgi-
lenebilirsiniz. Yeni maddi kaynaklarla il-
gili düşünceler içinde olacağınız bir gün. 
Sorumlu olduğunuz konularda yardım 
alabilirsiniz. İşlerinizde sorumlulukları-
nız artabilir. Mücadele verdiğiniz konula-
rın daha fazla üstüne gidebilirsiniz. Başa-
rılı olmak için daha fazla mücadele içinde 
olabilirsiniz.

Kişisel olarak önem verdiğiniz konula-
ra zaman ayırabilirsiniz. İkili ilişkileriniz 
gündeme gelebilir. İmaj değişikliği yapa-
bilirsiniz. Yeteneklerinizi kullanarak işle-
rinizin üstesinden gelebilirsiniz. Sorum-
lu olduğunuz konularda daha güçlü ilişki-
ler kurmak isteyebilirsiniz. Otorite figür-
leri ile gün içinde olumlu görüşmeler ya-
pabilirsiniz.

Gün içinde stresler yaşayabilirsiniz. Fe-
dakarlık yapmanız gereken durumlar 
olabilir. Korktuğunuz olaylar gündeme 
gelebilir. Kendinize daha fazla zaman 
ayırmak isteyebilirsiniz. İşlerinizle riskli 
koşullardan uzak durmalısınız. Karar al-
manız gereken durumlarda destek alabi-
lirsiniz. Mücadele vermeniz gereken ko-
nularda cesaretli davranabilirsiniz.

Bugün geleceğinizle ilgili konular-
da alternatif planlar yapabilirsiniz. Fi-
kirlerinizle ilgili mücadele verebilirsi-
niz. Sabah saatlerinde arkadaşlarınıza 
zaman ayırabilirsiniz. Gün içinde mü-
cadele edeceğiniz konularda daha dik-
katli davranmalısınız. Alternatif planlar 
yapabilirsiniz. İşlerinizi en iyi hale ge-
tirmek için çaba gösterebilirsiniz.

Atıl durumdaki parka
estetik dokunuş 

ŞEHZADELER BELEDİYESİ’NDEN 



Saruhanlı Be-
lediye Başkanı 

Dr. Hüseyin Yara-
lı, 1998/1 tertip o-

larak şubat ayın-
da askere gidecek 

olan ve veda ziya-
retlerine başlayan 

Yılmaz Mahallesi-
nin gençlerini maka-

mında kabul etti. Baş-
kan Yaralı, burada yap-

tığı konuşmada askerli-
ğin vatan borcu olduğunu, 

davul zurnayla askere giden 
gençlerin bu kutsal görevi en 
iyi şekilde tamamlayıp evleri-
ne dönmeleri dileyerek şunları 
söyledi.

“Gençlerimizi askere uğurlu-
yoruz, şubat ayında Türkiye’nin 
dört bir yanındaki birliklerine 
teslim olacaklar. Vatana ve mil-
lete karşı kutsal görevlerini ye-
rine getirmek için gidiyorlar. Her 
biri bir birinden değerli pırıl, pırıl 
gençlerimiz, inşallah güle güle gi-
derler, kendilerine şimdiden ha-

yırlı teskereler diliyorum. Atala-
rımız Çanakkale’de bu vatan için 
canını verdi. Onların çabası ile bu 
memleketi kurduk ve bu günle-
re geldik. Şimdi bizim de bu vatan 
için bir görevimiz var. Bu görev 
askerliktir. Bu kutsal görevi en iyi 
şekilde yerine getirmeliyiz.”Baş-
kan Yaralı, ziyaretin sonunda as-
kere adayı gençlere çeşitli hedi-
yeler verdi. Asker adayı gençler 
ise memleketin birliği ve dirliği i-
çin her türlü göreve hazır olduk-
larını dile getirdi.-İHA- 

SAYFA 3

HAVA DURUMU
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NÖBETÇİ ECZANELER

0236 235 20 13
2. Anafartalar Mah. Cumhuriyet Cad. No:67/C

CAVLAN ECZANESİ

0 236 231 30 91
Dr. Sadık Ahmet Cad. No:35

DERMAN ECZANESİ

0 236 237 02 50
Merkez Efendi Mah. 8 Eylül Cad. No:175/B

İPLİKÇİ ECZANESİ

TAKVİM
MANİSA NAMAZ VAKİTLERİ

SABAH 06:51 İKİNDİ 15:43

ÖĞLE 13:19

GÜNEŞ 08:20
YATSI 19:27

AKŞAM 18:04

Karbonmonoksit
zehirlenmesi: 1 ölü

Camisi yıkıldı
minaresine

dokunulmadı

1969 yılında Sarıgöl ve çevresinde meydana gelen 
6.8 şiddetindeki depremden sonra yeri değiştirilen 
Emcelli Mahallesinin yeni yerleşim alanına mahalle 
halkı imece ile yeni bir cami yaptırdı. Caminin mina-
re yapımını da mahalle halkından hayırsever İbrahim 
Akçadağ üstlendi ve caminin minaresini yaptırdı. A-
radan geçen yıllardan sonra mahalle halkının cami-
nin kıblesinin yanlış olduğunu yönündeki müracaat-
ları incelendi ve caminin yıkımına karar verirdi. Cami 
yıkımı 2014 yılında gerçekleştirildi. Mahalle halkının 
yardımları ile 2015 yılında yeni cami tamamlanarak 
hizmete girdi. Zamanın Emcelli Muhtarı Muzaffer De-

mirci öncülüğünde, bu kez başka bir hayırsever tara-
fından yeni bir minare yaptırıldı. Eski minarenin yıkı-
mı mahalle halkı tarafından 'Hayır için yapılan mina-
reyi yıkmayalım. Yerinde kalsın. Minareyi yaptırana 
saygılı olalım' denilmesi üzerine eski minare cami bah-
çesinde bırakıldı. Yeni caminin minaresi ile çifte mina-
reli bir cami gibi görünen Emcelli Camisi hayırsevere 
saygının en güzel örneklerinden birini sergiledi.

BAKIMI YAPILIYOR
Emcelli Mahalle Muhtarı Akif Karadağ, "Minareyi 

mühendislere incelettik. Sağlam olduğu belirtildi. 
Biz de hayra saygı olarak yıktıramadık. Eski mina-
remizin bakımını yapmaktayız hatta boyasını bile 
yeni yaptırdık" dedi.

"HAYRA SAYGI GÖSTERDİK"
Emcelli Mahallesi sakinlerinden 88 yaşında-

ki Mehmet Küçüközkan, "Depremden sonra bi-
zim eski Emcelli çok zarar görmüştü. Allah’tan 
can kaybımız olmadı ama evlerimizde hasar vardı. 
Şimdiki yere deprem evleri yapılarak buraya yer-
leştik. Camimizi imece ile yaptık. Hayırsever İbra-
him Akçadağ isimli bir vatandaş caminin minare-
sinin tüm masraflarını karşıladı. Bu arkadaş da-
ha sonra Alaşehir’e göçtü ve orada vefat etti. Şim-
di yeni cami ve minare yaptık. Eski minareyi yap-
tıran hayırseverden kimse kalmadı. O’nun hatıra-
sına saygı göstererek yıktıramadık. Şimdi camimiz 
çifte minareli oldu" şeklinde konuştu.-İHA- 

 Manisa'nın Sarıgöl ilçesine bağlı Emcel-
li Mahallesinde kıblesi yanlış olduğu i-
çin yıkılarak yenisi yapılan caminin tek 
şerefeli eski minaresi yaptıran hayır-
severe saygı amacıyla yerinde bırakıldı. 
Bahçede kalan eski minare ve yeni ca-
minin çift şerefeli minaresi saygının en 
güzel örneği olarak semaya uzanıyor. 

2 gün sonra
ölü bulundu 

Ahmetli ilçesi Seyitler Mahal-
lesi'nde yol kenarında park ha-
lindeki bir otomobilin içinde ha-
reketsiz duran bir kişinin bu-
lunduğunu gören vatandaş-
lar durumu güvenlik güçlerine 
ve sağlık ekiplerine bildirdi. O-

lay yerine gelen sağlık ekiple-
rinin incelemesinde şahsın ha-
yatını kaybettiği belirlendi.Darp 
ya da yara izine rastlanmadığı i-
fade edilen cesedin 2 gün ön-
ce Ahmetli ilçesindeki ailesi ta-
rafından güvenlik güçlerine ka-

yıp ihbarı yapılan Hasan Gürbu-
dak'a (31) ait olduğu tespit e-
dildi.Aracın içinde ilaç kutula-
rı da bulan ekipler, savcılık in-
celemesinin ardından cesedi 
İzmir Adli Tıp Kurumu'na gön-
derdi.-İHA- 

 Manisa'nın Ahmetli ilçesinde bir kişi park 
halindeki otomobilde ölü bulundu. İki gün ön-
ce kayıp ihbarı yapılan ve direksiyon başın-
da ölü bulunan erkek şahsın nasıl öldüğü ya-
pılan araştırma sonucu gün yüzüne çıkacak. 
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Şehzadeler ilçesinde sobadan sızan gazdan aynı aileden zehirle-
nen 5 kişiden biri hayatını kaybetti. Olay yerine gelen polis ekipleri 
evde incelemede bulunurken eve gelen yakınları sinir krizi geçirdi. 

ehzadeler ilçesinde soba-
dan sızan karbonmonok-
sitten aynı aileden 5 ki-
şi zehirlendi. Ege Mahalle-

si Murat Caddesi'nde bir apart-
manın 5. katında yaşayan Fah-
rettin K. (47), eşi Senihan, ço-
cukları Onur (18), M.A(16) ve 
Fevzi K. (27) gece yakılan kö-
mür sobasından sızan karbon-
monoksitten etkilendi.  Sabah 
saat 06.30 sıralarında işe gitmek 
için kalkmaya çalışan Fevzi K. 
baş dönmesi yaşayıp yere düş-
mesi üzerine telefonundan 112 
acil servisi arayarak zehirlen-
diklerini bildirdi. Bunun üzerine 

eve gelen 112 Acil Sağlık ekip-
leri aynı aileden 5 kişinin zehir-
lendiğini tespit etti. Olay yerin-
de yapılan ilk müdahalenin ar-
dından zehirlenenler ambulans-
larla kentteki hastanelere kaldı-
rıldı. Merkez Efendi Devlet Has-
tanesi'ne kaldırılan Onur Kara-
baş ise yapılan tüm müdahale-
lere rağmen kurtarılamadı. Aynı 
hastanede bulunan anne Seni-
ha Karabaş’ın  ise durumunun 
ağır olduğu öğrenildi. Olay ye-
rine gelen polis ekipleri evde 
incelemede bulunurken eve 
gelen yakınları sinir krizi ge-
çirdi. –Ersan ERDOĞAN-

Hazır askerlerdenHazır askerlerden

Kayıp ihbarından

Turgutlu'da 4 FETÖ şüphelisi gözaltına alındı 

Turgutlu Cumhuriyet Başsav-
cılığı Terör ve Örgütlü Suçlar So-
ruşturma Bürosu tarafından yü-
rütülen FETÖ/PDY soruşturma-
sı kapsamında Turgutlu İlçe Em-
niyet Müdürlüğü Terörle Müca-
dele Şube Müdürlüğü ekiplerin-
ce operasyon düzenlendi. Hak-
larında yakalama kararı çıkarı-
lan 4 şüpheli, adreslerine düzen-
lenen operasyonla gözaltına a-

lındı. Şüpheliler, Turgutlu Devlet 
Hastanesinde sağlık kontrolün-
den geçirildikten sonra İlçe Em-
niyet Müdürlüğüne götürüldü.

DEAŞ OPERASYONUNDA
SURİYE UYRUKLU BİR

KİŞİYE GÖZALTI
Öte yandan, Manisa'nın Tur-

gutlu ilçesinde DEAŞ terör örgü-
tüne yönelik operasyonda, Su-

riyeli bir kişi yakalandı. Turgut-
lu İlçe Emniyet Müdürlüğü Terörle 
Mücadele Şubesi ekiplerince ger-
çekleştirilen operasyonda, yasa 
dışı yollarla Türkiye’ye girdiği be-
lirlenen Suriyeli M.A.H. gözaltına 
alındı. Yakalanan kişi bulunduğu 
yerde yapılan aramada, örgüte ait 
çeşitli dokümanlarla ele geçirildi. 
Şüphelinin emniyette işlemleri-
nin devam ettiği öğrenildi.-İHA- 

Manisa’nın Turgutlu ilçesinde Fetullahçı Terör Örgütü/Paralel Devlet Yapılanmasına (FETÖ/ 
PDY) yönelik operasyonda örgütle ilişikli oldukları iddia edilen 4 şüpheli gözaltına alındı. 
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Manisa’dan Malezya’ya nar
ihracatı başladı

Türkiye’nin taze üzüm ve kiraz 
ihracatında Rusya ve Avrupa Bir-
liği pazarlarına bağımlılığını or-
tadan kaldırmak amacıyla başla-
tılan Çin ve Hindistan bölgeleri-
ne yönelik başlatılan URGE pro-
jesi ile ilk konteyner Manisa'dan 
13 bin kilometre uzaklıktaki Ma-
lezya'ya doğru yola çıktı. Ege'de-
ki tüm ihracatçıların merakla ta-
kip ettiği ve Alaşehir ilçesinde 17 
ton nar yüklenen konteynırın 7 
gün sonra Malezya'ya ulaşması 
bekleniyor. İlk konteynır yapılan 
planlamaya göre belirlenen ta-

rihte ve koşullarda yerine ulaşır-
sa narın ardından üzüm kiraz ve 
ayva gönderilecek.

“KONTEYNIR BAZINDA İLK KEZ 
UZAK DOĞU’YA İHRACAT”

Ege Yaş Meyve Sebze İhracat-
çıları Birliği Yönetim Kurulu Baş-
kanı Rıza Seyyar, yaptığı açık-
lamada, 2 yıl önce Ege Yaş Mey-
ve Sebze İhracatçıları Birliği ta-
rafından oluşturulan UYGE gu-
rubunun ilk ihracatı Malezya'ya 
gerçekleştirildiğini söyledi. Pro-
je kapsamında Şile, Malezya ve 

Vietnam ziyaretleri gerçekleş-
tirdiklerini belirten Seyyar şöyle 
konuştu: "Şili'de birkaç ihracat-
çı arkadaşımız ters iklim avanta-
jını kullanarak bizde yetişmeyip 
Şili'de yetişen birtakım ürün-
leri alıp kendi pazarlarında Av-
rupa'da ve Rusya pazarlarında 
satmaya başlamışlardı. Ayrıca 
ilk kez Türkiye'den direk kon-
teynır bazında bir ihracatı U-
zakdoğu Malezya'ya 17 ton civa-
rında nar gönderdik. Sanıyorum 
bunun arkası gelecek, diğer 
meyvelerle birlikte. Hedefimiz 
zaten buydu, farkındalık yarat-
ma ve bu ticareti başlatmak-
tı uzak noktalara. Çünkü ha-
tırlarsınız Rusya krizi ile birlik-
te bu ülkede çok ciddi bir sıkın-
tı ve karamsarlık vardı. Biz Ege 
bölgesi olarak o tarihlerde yi-
ne olumlu bakıyorduk, ihracat-
çı kendi yolunu bulacak diyor-
duk. Nitekim o tarz durumlarla 
karşılaştığımızda pazar çeşitli-
liği bizim önümüzü açacak diye 
düşünüyoruz ve bu çalışmaları 
devam ettiriyoruz."

“TÜRK NARI BÜYÜK BEĞENİ
KAZANACAK”

"Türk ihracatçısı donanım, ka-

lite ve zamanlama olarak 
artık basit hatalar yap-
mıyor. Neyi ne zaman na-
sıl yapacağını iyi biliyor." 
diyen Seyyar şöyle de-
vam etti: "Dolayısıyla bu 
tır Malezya'ya indiğin-
de Türk Narı olarak bü-
yük beğeni kazanacak. Biz o-
rada yerinde gördük çünkü o-
radaki meyve kalitesi ile bizim 
kalitelerimiz çok farklı. Tüketi-
cisi bunu arzulayacak, isteye-
cek. Sadece nar değil arkasın-
dan narenciye ve diğer ürün-
lerimiz de gelecek. İnşallah ö-
nümüzdeki sezon kiraz da ola-
cak. Dolayısıyla o pazarları bi-
zim zorlamamız gerekiyor, zor-
lamaktan öte gidip kendimiz 
anlatıp göstermemiz gerekiyor. 
Buda URGE projesiyle bir fırsat 
olarak karşımıza çıktı. Artık Tür-
kiye'de sebze ve meyve ihraca-
tı da hem çeşitlenecek pazar a-
çısından hem de hemen hemen 
bütün ulaşılabilir noktalarına gi-
dilecek."

“HEDEF ASYA PASİFİK
VE AFRİKA”

Türkiye'nın ağırlıklı olarak Av-
rupa, Rusya ve Kuzey ülkeleri-

ne ve kısmen Ortadoğu ülkeleri-
ne ihracat yapıldığını ifade eden 
Seyyar, oysa dünyanın çok geniş 
olduğunu ve geride 5 milyarlık 
bir nüfus olduğuna işaret etti. 
Yaş meyve ve sebze ihracatın-
da hedefin Asya Pasifik ve Af-
rika'nın zenginleşen toplumla-
rı olduğuna dikkat çeken Sey-
yar, "Orada 6-7 ülke var Hin-
distan ile başlayan Çin'de biten. 
Dolayısıyla oradaki gelir sevi-
yesi yüksek nüfusa hitap et-
mek istiyoruz. Bu bağlamda ça-
lışmalarımız devam edecek ya-
kın bir Afrika programımız ola-
cak. Afrika'da varlıklı nüfusun 
olduğu birkaç ülkeye aynı anda 
bir program yapacağız, orada ti-
caret yolları arayacağız. Ancak 
bizim ana hedefimiz artık Asya 
Pasifik ve Afrika'nın zenginle-
şen toplumları olacak."

Malezya'ya ilk Nar yüklü 
konteynırı gönderen Alaşe-

hir Cena firma yöneticisi Naz-
mi Sağlam ise bir ay önce Ma-
lezya'ya gerçekleştirdikleri zi-
yaretler neticesinde kurulan 
bağlantılarla bugün ilk nar kon-
teynırı gönderdiklerini söyledi. 
Nar konteynırı sağlıklı ve belir-
lenen tarihlere göre yerine ula-
şırsa ardından ayva, kiraz ve ü-
züm gönderileceğine işaret e-
den Sağlam, "Biz Malezya’ya 
nar gönderiyoruz. Orada belir-
li firmalarla görüşüldü, anlaşıldı 
ve ilk 21 paletten 17 tondan olu-
şan konteynırımızı yolluyoruz. 
İnşallah bundan sonra beklen-
tilerimiz daha fazla olacak. Nar 
ile kalmayacağın bunun yanın-
da kiraz olacak ve daha fark-
lı meyveler de olacak. Bu nar-
lar nasip olursa yerine iyi varır-
sa orada da iyi tutulursa inşallah 
bizim firmamız ve başka firma-
larda buna devam edecektir" di-
ye konuştu. – Ersan ERDOĞAN-

Ege Yaş Meyve Sebze İhracatçıları Birliği ve Ekonomi Bakanlığı desteği ile başlatılan 
"Taze Kiraz ve Üzüm Ürünlerinde Rekabet Gücünün Arttırılması (URGE) Projesi" kap-
samında 17 tonluk nar yüklü ilk konteyner Manisa'dan Malezya'ya doğru yola çıktı.

Irlamaz’da güvenlik arttırıldı

Manisa Büyükşehir Beledi-
yesi tarafından proje geliştirilen 
ve Turgutlu’nun Kent Parkı ola-
rak gösterilen Irlamaz Vadisi’n-
de kimliği belirsiz kişi ya da ki-
şilerce aydınlatma direklerine 
ve çevre çitlerine verilen zara-
rın ardından Zabıta Dairesi Baş-
kanı Aydoğan İra, bölgede ince-
lemelerde bulundu. İra’ya Za-
bıta Dairesi Başkanlığı Güven-
lik Şube Müdürü Kemal Kaplan 
da eşlik etti. Irlamaz Vadisi’n-
de güvenliği arttıracaklarını ve 
kamu malına yapılan saldırının 
kabul edilemez olduğunu belir-
ten Daire Başkanı Aydoğan İra, 
“Büyükşehir Belediyemiz tara-

fından Turgutlu ilçemize yakışır 
şekilde düzenlemesi yapılan Ir-
lamaz’da gördük ki, bazı kendi-
ni bilmez şahıslar burada bir ta-
kım zararlar vermiş. Bunun ü-
zerine biz de güvenlik önlemle-
rini arttırdık. Kimse kamunun 
malına zarar veremez. Biz bu-
nun mücadelesi için buradayız. 
Vadinin her yanına kameralar 
yerleştirildi ve 24 saat sürek-
li olarak izleniyor. Ayrıca burada 
bulunan özel güvenlik persone-
li sayısını da arttırmak suretiy-
le halkımızın daha rahat ve hu-
zurlu şekilde vakit geçirebilme-
leri için hizmetlerimizi sürdüre-
ceğiz” diye konuştu.-İHA- 

Manisa Büyükşehir Belediyesi Zabıta Dairesi Başkanı Aydoğan İra, kimliği belirsiz kişi ya da kişilerce 
tahrip edilen Irlamaz Vadisi’nde yerinde incelemelerde bulundu. Daire Başkanı İra, vadide güvenlik 
personeli sayısının arttırıldığını ve bölgenin birçok noktasına güvenlik kamerası takıldığını söyledi. -

Yurt dışından ithal edilen simen-
tal ırkı gebe düvelerin, Sarnıç, Gü-
vercinlik, Dereköy, Bebekli, Ayazö-
ren, Encekler ve Gökçeören mahal-
lelerindeki üreticilere teslimi ger-
çekleştirildi. Projeyi başarıyla ta-
mamlamış olmanın mutluluğunu 
yaşadığını söyleyen Kula Süt Üre-
ticileri Birliği Başkanı Harun Uysal, 
"İlçemizdeki süt üreticisi birlik ü-
yelerimize ithal Simental ırkı gebe 
düve dağıtılması amacıyla bir pro-
je hazırlamıştık. Yaklaşık bir yıldır 
bu proje ile uğraşıyoruz. Üreticileri-
miz için gece gündüz demeden çalı-
şıyoruz. Bugün son etap düvelerimi-
zi üreticilerimize teslim ettik. Bugün 
123 adet düveyi teslim ettik. Bugün 
dağıtılan düvelerle birlikte 375 dü-
ve dağıtımını tamamlamış olduk. Ü-
reticilerimiz çok memnun. 2018 yı-

lı içerisinde yeni projelerimizin oldu-
ğu müjdesini de vermek istiyorum. 
Üreticimizi mutlu görmek bizleri de 
mutlu ediyor” dedi.

Kulalı üretici Halil Kurt ise Simen-
tal cinsi gebe düvesine kavuşmanın 
mutluluğunu yaşadığını belirterek, 
"Süt Birliğimizin hazırlamış oldu-
ğu bu projeden çok memnunuz. Mal 
meydanda. Bu sevincimize sebep o-
lan başkanımızdan, müdürlerimiz-
den Allah razı olsun, çok teşekkür 
ediyorum” şeklinde konuştu. Düve 
dağıtım törenine Süt Üreticileri Birli-
ği Başkanı Harun Uysal, AK Parti İlçe 
Başkanı Ahmet Palabıyık, Gıda Ta-
rım ve Hayvancılık İl Müdür Yardım-
cısı Melikşah Taşkın, İlçe Tarım Mü-
dürü Bilgin Sarısu, Ziraat Bankası 
Müdürü Özkan Canan ve yöneticiler 
katıldı.-İHA- 

Kula Süt Üreticileri Birliği tarafından birlik üyelerine 
ithal Simental cinsi gebe düve dağıtılması amacıyla 
hazırlanan proje kapsamında sona ulaşıldı. Süt Üre-
ticileri Birliği tarafından gerçekleştirilen proje ile son 
etap ithal cinsi gebe düveler birlik üyelerine dağıtıldı.

Projenin son etap
düveleri dağıtıldı

Dizemen adaylığını açıkladı

Manisa Sebze, Meyve ve Umum Pazarcılar Oda-
sı’nda seçim heyecanı başladı. 10 Ocak 2018’de ya-
pılacak olan genel kurul öncesi Mehmet Dizemen, 
Taşfabrika’da yaptığı basın açıklamasıyla aday ol-
duğunu kamuoyuna açıkladı.

“PAZARCILARIN SORUNLARINA
ÇÖZÜM OLMAK İÇİN ADAY OLDUK”

Sebze, Meyve ve Umumu Pazarcılar Odasını gele-
ceğe hazırlamak için aday olduğunu belirten Dize-
men, “Esnafımızı kaldırım ticaretinden kurtarmak 
için, Manisa’mıza kapalı modern pazaryerlerini ka-
zandırmak için, pazarcıların çektikleri sıkıntılara 
çözüm olmak için aday olduk.  Pazar alışverişine çı-
kan vatandaşlarımızı hava şartlarından etkilenme-
den alış veriş yapmalarını sağlamak için, hizmet çı-
tamızı en tepeye koymak için, tüm kamu kurum 
kuruşlarıyla ortak projeler geliştirip hayata geçir-
mek için adayım” dedi. - Yusuf ÖZDEN- 

Seçim heyecanı başlayan Manisa Sebze, Meyve ve Umum Pazarcılar Odası’nda Mehmet Dize-
men 10 Ocak 2018’de yapılacak olan genel kurul öncesi adaylığını açıkladı. Taş Fabrika’da dü-
zenlediği kahvaltıda basın açıklaması yapan Dizemen, adaylığıyla ilgili açıklamalarda bulundu.
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Manisa Su ve Kanalizasyon İdaresi (MASKİ)’nin 2017 yılını gazetemize verdiği özel röportajda 
değerlendiren MASKİ Genel Müdürü Yaşar Coşkun, 2017 yılı hedeflerinin yüzde 100’üne u-

laştıklarını açıkladı. Açıklamasında Manisa Büyükşehir Belediye Başkanı Cengiz Ergün’ün 
Manisa için bir şans olduğunu dile getiren Genel Müdür Coşkun, “Neden şans diyorum. İşi-

ni, gücünü bir tarafa bırakıp hayatının önemli bir bölümünü yaşadığı şehre artı bir değer 
katmakla uğraşan ve bunda hiçbir ayrım yapmayarak, insanları kucaklayarak hizmet 

eden bir toplumsal lider, o bulunduğu il, ilçe veya mahalle için gerçekten bir şanstır” dedi.

MANİSA SU VE KANALİZASYON İDARESİ (MASKİ)’NİN 2017 YILINI GAZETEMİZE VERDİĞİ ÖZEL RÖPORTAJDA DEĞERLENDİREN MASKİ GENEL MÜDÜRÜ YAŞAR COŞKUN, 2017 YILI HEDEFLERİNİN YÜZDE 100’ÜNE ULAŞTIKLARINI SÖYLEDİ.  

Mustafa
PALA

Manisa Birlik Başkanı
pala.mustafa@gmail.com

YENİ YIL 
Yeni bir yıla yeni umutlarla girmeye hazırlanı-

yoruz. Umutlanmak için nedenler yaratmaya 
çalışıyoruz. Yeni yıl neler getirecek hep birlikte 
göreceğiz. Diledim iyilikler güzellikler getirir. Di-
lerim barış umutlarımızı güçlendiren bir yıl olur 
2018. 2017’de barışa kardeşliğe dayanışmaya, 
özlem vardı 2018’de de olacak. 

Perşembe günleri bu köşede yazıyorum, Yazı-
larımda da katıldığım programda da ne germek 
nede gerilmek istiyorum. Güler yüzlü yazılar ve 
güler yüzlü programlar yapmak istiyoruz. Buna 
hepimizin ihtiyacının olduğunu düşünüyorum. 
Germek ve gerilmek istiyorsanız binlerce haklı 
neden bulabilirsiniz. Ancak gerilmek insanı 
huzursuz ediyor; Mücadele gücünü azaltıyor. 
Germeyin gerilmeyin. 

Yazılarımda bir gün geçmişin gizemine, bir 
gün günümüzün gerçeklerine, bir gün geleceğin 
düşünü kurmaya yöneliyorum.  Geçmişe ve 
geleceğe ilişkin kurgular yapmaya çalışıyorum.  
Yazmayı seviyorum. Aslında sevdiğim yazmak 
değil. Sevdiğim paylaşmak. Yazarak düşüncele-
rimi paylaşabildiğim için yazıyorum.  İnsanın 
okunduğunu düşündükçe yazma isteği artarmış. 
Benim de öyle oluyor.  

“Yazacak konu bulmakta güçlük çekmiyor 
musun?” diye soruyorlar. Manisa’da yazacak 
konu bulmakta zorluk çekilir mi hiç. Nereye 
baksan karşına yazacak bir konu çıkıyor. Bazı 
konular var ki, her gün yazsanız olur. Örneğin 
kent içi ulaşım ve otopark sorunu diyelim. Kent-
sel yenileme diyelim. Turizm diyelim. Eğitim di-
yelim. Bu konularda her gün yazı yazılabilir. Bu 
konuda yazdıklarımız öyle uzun anlaşılmaz da 
olmuyor. Sürekli yazdığımız konuştuğumuz çöp 
sorunu 2017’de bitti. Katı Atıkları değerlendirme 
tesisine kavuştu Manisa. Vahşi çöp toplama ve 
depolama sistemine son verildi, Manisa Büyük-
şehir Belediyesinin girişimiyle. Sanırım 1994 
yılıydı, İstanbul’da Hekimbaşı çöplüğü patlamış 
45 yurttaşımız çöp yığınları altında can vermişti. 
Şahin Deresi Çöplüğü de bir gün patlayıp 
çevresindeki mahalleleri çöp yığınları altında bı-
rakabilir diyorduk, uyarılar yapıyorduk. İmdada 
Büyükşehir Belediyesi yetişti…  

İşimizin sadece yazmakla sınırlı olmadığını, 
yazdıklarımızın etkilerini de izlemek zorunda 
olduğumuzu da düşünüyorum. Manisa'nın 
turizme açılması sürekli olarak gündemde kalsın 
istediğim için, hemen hemen her yazımda, 
yaptığım her programda konuyu gündeme 
getirmeye çalışıyorum.

2018 yılının Manisa’da “LAVANTA YILI” 
olmasını, Yuntdağı’nın Lavanta Kokan Dağ 
olarak anılmasını sağlayacak girişimlerin hızlan-
masını diliyorum. Bu konuda Manisa Valiliğimi-
zin Yunusemre Belediyemizin büyük katkıları 
olacaktır diye düşünüyorum. 

2018 yılı seçim yılı olacak diyenler var. 
2018’de de Hemen her gün politika konuşula-
cak. Biz Manisa'da genelden çok yereli düşün-
meliyiz, yereli konuşmalıyız ve yereli yazmalıyız 
diye düşünüyorum.  Yaşadığımız kentin sorunla-
rına çözümler üretilmesi süreçlerinin içinde 
olmalıyız. Kendimizden önce kentimizi sevmeli-
yiz. Yaşadığımız kenti korumalıyız. Elimizde 
olanların değerini bilelim. Ne başka bir Manisa 
var, nede başka bir Türkiye var. Yeni yılınız 
kutlu olsun…

MASKİ Genel Müdürü Ya-
şar Coşkun, 2017 yılını MAS-
Kİ açısından değerlendirdi. 
2017’nin başında belirledik-
leri hedeflerin yıl sonunda 
tamamına ulaştıklarını ifade 
eden Genel Müdür Coşkun, 

yıl boyunca yaptıkları çalışmalarla il-
gili de bilgi verdi.

“BU YIL HEDEFLERİMİZİN
YÜZDE 100’ÜNE ULAŞTIK”

Geçtiğimiz yıl yaptıkları verilerle, 
planlamalarla bu sene sonunda yap-
tıkları tespitleri mukayese ettiklerin-
de hedeflerinin hemen hemen yüz-
de 100’üne ulaşmış bulundukları-
nı belirten Manisa Su ve Kanalizas-
yon İdaresi Genel Müdürü Yaşar Coş-
kun, “Planladığı-
mız yatırımlar a-
çısından sıkıntı-
lar yaşanmasına 
rağmen hedef-
lerimizi tam an-
lamıyla tuttur-
muş bulunmak-
tayız. Bu da tabi-
i ki ‘planlı yaşa-
yan, planlı hare-
ket eden başa-
rıya mutlaka u-
laşacaktır’ te-
zini doğru kılan 
bir durum. MAS-
Kİ başarılı oldu-
ğunu gerek yap-
tığımız bölgesel, 
gerekse de ulu-
sal toplantılar-
da kendimizi bi-
zimle aynı işi ya-
pan diğer bazı su 
ve kanalizasyon idareleriyle mukaye-
se ettiğimizde onlar tarafından da be-
lirtilen bir gerçektir. Yani bizim Ma-
nisa’da gerçekleştirdiğimiz hizmetler 
ülke çapında gerçekten örnek gös-
terilen hizmetlerdir. Bu tamamıy-
la problemlerin çözüldüğü anlamı-
na mı geliyor, elbette ki hayır. İnsan-
ların yaşadığı toplumlarla yaşam de-
vam ettiği sürece ihtiyaçlar devam e-
decektir. Gerek artan nüfusun yerle-
şim mahalline getirdiği sıkıntılar ve 
gerekse insanların değişen o hayat 
şartlarında bitmek tükenmek bilme-
yen ihtiyaçların da beraberinde bir-
takım sıkıntıları da getirecektir ama 
yönetici kademesinde bulunan in-
sanların da o toplumda bu ihtiyaçla-
rı duyan vatandaşların problemleri-
ni çözmek ya da ihtiyaçlarını karşıla-
maktır. Bu anlamda bizim hiçbir za-

man için bir yılgınlığımız, yorgunlu-
ğumuz olmamıştır aksine motivas-
yonumuzu artırmıştır, dinamizmimizi 
artırmıştır. Güzel bir çalışma ortamı-
mız var, uyumlu ve teknik açıdan do-
nanımlı iyi bir ekibimiz var. İdari an-
lamda da örnek bir kadroya sahibiz. 
Kendimi de böyle bir kurumun başın-
da olduğumdan dolayı mutlu ve gu-
rurlu olduğumu da belirtmek isterim”  
diyerek açıklamalarını sürdürdü.

“PLANLARIMIZI REVİZE EDECEĞİZ”
Önümüzdeki yılla ilgili hedefleri-

ni de dile getiren Genel Müdür Coş-
kun, “Tabii bu hedefler içinde yaşadı-
ğımız bölgenin ihtiyaçları doğrultu-
sunda belirlenen hedeflerdir. Yaptı-
ğımız tespitlerle ayırım yapmaksızın 

öncelikli ihtiyaç-
lara göre belirle-
diğimiz birtakım 
çalışmalar var-
dır. Bunu da per-
formans prog-
ramıyla mec-
lise sunduk ve 
mecliste de ka-
bul gördü. Bura-
da yapmamızı 
planladığımız ve 
yapmayı düşün-
düğümüz birta-
kım şeyler var-
dı ama bunlar 
tabii planladığı-
mız yatırımla-
rın uygulamaya 
geçebilmesi için 
maddi kaynak 
oluşturmak zo-
rundasınız. Yal-
nız biz değil bü-

tün su kanal idarelerinin en büyük 
gelir kaynağı içme suyu ve atık su ge-
lirlerinden oluşmaktadır. Bu da yüzde 
75’e yakın bir oran, bu kaynaklardan 
elde ediliyor. Elde ettiğiniz gelirler-
de herhangi bir yükselme olmayın-
ca planlamalarınızı da ona göre yap-
mak zorundasınız. Bu planlamaları da 
biz ona göre revize edeceğiz. Ama biz 
bugüne kadar verdiği sözleri yerine ge-
tiren idare olarak ön plana çıktık yine 
aynı şekilde devam edebilmek için ye-
niden bir revizyon planıyla, belki biraz 
küçülerek ama öncelikli ihtiyaçları as-
la ihmal etmeden yatırım programı-
mız devam edecektir. Ama öncelikli o-
lan, acil çözüm bekleyen problemleri-
mizi kesinle durmaksızın ilerleyeceğiz. 
Şu anda devam etmekte olan projeleri-
mizi de tamamlayacağız. Bundan kim-
senin şüphesi olmasın” dedi.

“HEDEFİMİZ YENİLENMİŞ
MAHALLELER İNŞA ETMEK”

Bu yıl ki yaptıkları çalışmalarla il-
gili de güncel bilgiler paylaşan Genel 
Müdür Coşkun, “101 Mahalle Projemi-
zi başlatarak, eski adıyla köy, şimdi-
ki adıyla mahalle olan yerleşim yerle-
rinin sıkıntılarını çözüme kavuştur-
mak için mesai harcadık. Allah’ın iz-
niyle çalışmalarımızı tamamlayarak, 17 
ilçede, bin 290 kilometre içme suyu ve 
kanalizasyon hattını yenilemiş olduk. 
115 milyon TL yatırım ile mahallelerimiz 
sağlıklı altyapıya kavuştu. Ayrıca, ki-
lit parke taş döşeme işimize de hayat 
verdik. İhtiyaç duyulan mahalleleri-
mize inşa edeceğimiz 68 adet fossep-
tiğin 27’sinde çalışmalarımızı tamam-
ladık. Manisa il genelinde büyük altya-
pı dönüşümünün ikinci etabı olan 154 
Mahalle Projemiz kapsamında, Büyük-
şehir Kanunu ile birlikte beldeden ma-
halleye dönüşen 12 yerleşim merkezi de 
dahil olmak üzere, 17 ilçedeki 154 mahal-
lede içme suyu, kanalizasyon, enerji te-
mini, dere ıslah ve taşkın koruma pro-
jelerini hayata geçiriyoruz. 200 milyon 
TL’lik yatırımın yapılacağı proje kapsa-
mında Şehzadeler, Soma, Kırkağaç, Gör-
des, Alaşehir, Akhisar, Sarıgöl, Demirci ve 
Kula’nın ihalelerini gerçekleştirerek ça-
lışmalarımıza başladık. Altyapı işine 
nokta koyduğumuz mahallelerimizde 
üstyapı çalışmalarımıza da geçtik. He-
defimiz altıyla üstüyle yenilenmiş ma-
halleler inşa etmektir” dedi.

“YILLIK 73 MİLYON METREKÜP
ATIKSUYU ARTIRMAYI

HEDEFLİYORUZ”
2018 yılında bitirilecek atıksu a-

rıtma tesisleri ile bugüne kadar ya-
pılan ve çalışır hale getirilen toplam 
16 atıksu arıtma tesisine MASKİ büt-
çesinden tam 179 Milyon TL harca-
ma yaptıklarını son olarak dile geti-
ren Genel Müdür Coşkun, “17 Mayıs 
2017 tarihinde 46 milyon TL yatırım-
la Turgutlu atıksu arıtma tesisinin a-
çılışı gerçekleştirmemizin yanı sıra 8 
milyon Avro bütçe ile Soma ve 10 mil-
yon TL yatırımla inşa ettiğimiz Gör-
des atıksu arıtma tesislerimizi ön iş-
letmeye aldık. Manisa Merkez Atık-
su Arıtma Tesisimizde ise betonarme 
ve solar çamur kurutma serasının i-
malatları tamamlanarak, mekanik ve 
elektrik aksamın kurulum aşaması-
na geçildi. Tesisimiz, 2018 yılı başında 
bitirilerek ön işletme aşamasına ge-
lecektir. Bütün tesislerimiz faaliyete 
geçtiğinde, yıllık 73 milyon metreküp 
atıksuyu arıtmayı hedefliyoruz. Ala-
şehir’de inşa edeceğimiz atıksu arıt-

ma tesisinin ihalesini 30 Ekim 2017’de 
gerçekleştirdik” ifadelerini kullandı.

“CENGİZ ERGÜN MANİSA İÇİN
BİR ŞANS”

Manisa Büyükşehir Belediye Baş-
kanı Cengiz Ergün’ün Manisa için bir 
şans olduğunu dile getiren Genel Mü-
dür Coşkun, “Neden şans diyorum. İşi-
ni, gücünü bir tarafa bırakıp hayatının 
önemli bir bölümünü yaşadığı şehre ar-
tı bir değer katmakla uğraşan ve bun-
da hiçbir ayrım yapmayarak insanları 
kucaklayarak hizmet eden bir toplum-
sal lider, o bulunduğu il, ilçe veya ma-
halle için gerçekten bir şanstır. Cengiz 
Başkan’a bu çalışmasının karşılığını da 
toplum zaten kendisine veriyor. Tabi-
i ki bu işi yapan veya aday insanlar ta-
rafından da kabul edilebilmesi zor bir 
şey. Cengiz Bey’in hedefleri, bulundu-
ğu ile artı bir değer katmak. ‘Önce mil-
letim’ diyor o. İnsanların içinde bulun-
duğu yerdeki değişimleri fark edebil-
mesi çok zor ama bunu zaman zaman 
çevre illerde, ülkelerden gelen insanlar-
dan anlamanız çok daha kolay. Herke-
sin takdirini kazanmış olması da ken-
disinin ne tür bir gıpta edilecek şahıs 
olduğunun da zaten en açık ifadesi. Bu-
nu da söylerken de samimiyetle ifade 
ediyorum ki asla gocunmuyorum hat-
ta yürekten alkışlıyorum. Başarılarının 
da devamını diliyorum. Manisa onunla 
gerçekten bir şehir kimliği kazandı bu 
kimlikte böyle devam eder diye düşü-
nüyorum” diye konuştu.

YUSUF
ÖZDEN

ÖZEL
HABER
ÖZEL
HABER

“2017 hedef lerimizin
tamamına ulaştık”

“2017 hedef lerimizin
tamamına ulaştık”
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anisa Ticaret ve Sanayi Oda-
sı’nın Aralık ayı olağan mec-
lis toplantısı yapıldı. Meclis 

Başkanı Hayati Dolman’ın başkanlı-
ğında gerçekleşen toplantıda odanın 8 
milyon 300 bin TL olarak belirlenen 
2018 yılı bütçesi kabul edildi.  Yılın son 
meclis toplantısında konuşan Manisa 
Ticaret ve Sanayi Odası Yönetim Ku-
rulu Başkanı Adnan Erbil 2017 yılının 
genel değerlendirmesini yaptı.

2017 yılının sıkıntıların büyüdüğü, 
terör olaylarının ön planda yer aldı-
ğı bir yıl olduğunu belirten Manisa Ti-
caret ve Sanayi Odası Yönetim Kuru-
lu Başkanı Adnan Erbil, ‘Acısıyla tat-
lısıyla bir yılı daha geride bırakıyoruz. 
Ancak ne yazık ki 2017, Türkiye için 
sosyal, siyasal ve ekonomik açıdan o-
lumlu bir yıl olarak geçmedi. Aksi-
ne sıkıntıların büyüdüğü bir yıl oldu. 
2017’de  de dünya terör saldırılarıyla 
sarsıldı. Daha yeni yılın ilk saatlerin-
de İstanbul'da Beşiktaş Ortaköy'de bir 
gece kulübüne düzenlenen terör sal-
dırısında, 79 kişi yaralandı, 39 kişi ise 
hayatını kaybetti. Hemen akabinde 
İzmir adliyesi yakınlarında meydana 
gelen terör saldırısında da  polis me-
muru Fethi Sekin ve bir adliye çalışanı 
şehit düştü. Terör sadece ülkemizde 
değil dünyanın her yerinde. İngiltere, 
Rusya, İsveç, İspanya, Amerika Birle-
şik Devletleri, Mısır ve daha sayama-
dıklarım. PKK, FETÖ ve DAEŞ terörü 
hala ciddi bir tehlike olmaya ve canı-
mızı yakmaya devam ediyor’ dedi.

“ RUSYA İLE İŞBİRLİKLERİMİZ
ARTIYOR” 

Siyasi açıdan da dış politikamız da 
geride bıraktığımız yılda sıkıntıla-
rın olduğunu söyleyen Başkan Erbil, 
‘2017’de siyasi açıdan da dış politika-
mız pek parlak geçmedi. ABD ile iliş-
kilerimizde son dönemde yaşanan vi-
ze kriziyle birlikte süregelen gergin-
lik, ABD Başkanı Donald Trump’ın Ku-
düs’ü İsrail’in başkenti ilan etmesiy-
le aradaki restleşme daha da tırman-
dı. Öte yandan Avrupa Parlamento-
su’nun, Türkiye’nin AB üyelik müza-
kerelerinin askıya alınması tavsiye-
sinde bulunması, Almanya’nın Tür-
kiye ile AB arasındaki Gümrük Bir-
liği'nin genişletilmesini veto etme-

si nedeniyle yaşanan gerginlik AB’yle 
olan ilişkilerimizi yıprattı. Batı ile de-
vam eden sorunlara karşın doğudaki 
Rusya ile işbirliklerimiz ise artıyor’ di-
ye konuştu.

“DURUM İÇ AÇICI DEĞİL” 
Ekonomide son çeyreğinde büyü-

mede rekor kırıldığını, ancak işsizlik 
ve enflasyon rakamlarının hala çok 
yüksek olduğunu belirten Başkan Er-
bil, ‘Ekonomimizde ise durum iç açı-
cı değil. İşsizlik ve enflasyon oranla-
rı hala çok yüksek. Türkiye İstatis-
tik Kurumu (TÜİK) tarafında açıkla-
nan verilere göre, 2016 yılının Kasım 
ayında, %7 oranında gerçekleşen tü-
ketici fiyat endeksi, 2017 yılı Kasım a-
yında bir önceki yılın aynı döneminde 
gerçekleşen oranın yaklaşık iki katı-
na çıkarak %12,98 seviyesine yüksel-
di. İşsizlik oranı ise yine TÜİK tarafın-
dan açıklanan, 2017 yılı Eylül ayı veri-
lerine göre %10,7 ile hala çift hanedeki 
seyrini ne yazık ki sürdürüyor. Bizim 
esas üretimi artıran yatırımlar ger-
çekleştirmemiz gerekiyor. Ancak bu 
şekilde enflasyon ve işsizlik oranla-
rında istenilen seviyelere ulaşabiliriz. 
Tüm bu olumsuzluklara rağmen yılın 
üçüncü çeyreğinde ekonomik büyü-
me rekor kırarak, %11,1 oranında ger-
çekleşti. Ancak bu büyümeyi, ekono-
mik aktiviteyi canlandırmak amacıyla 
hayata geçirilen teşvikler, vergi indi-
rimleri, kapsamları genişletilen kredi 
imkânları ve Kredi Garanti Fonu tara-
fından sağlanan desteklere borçluyuz’ 
dedi.

2018 YILINDA UYGULANACAK YENİ 
TEŞVİKLER AÇIKLANDI

Cumhurbaşkanlığı Külliyesi’nde 
düzenlenen Milli İstihdam Seferberli-
ği Ödül töreninde 2018 yılında uygula-
nacak teşviklerinde açıklandığını dile 
getiren Başkan Erbil, ‘Geçtiğimiz gün-
lerde Çalışma ve Sosyal Güvenlik Ba-
kanı Jülide Sarıeroğlu tarafından ye-
ni bir teşvik daha açıklandı. 14 Ara-
lık 2017 tarihinde Cumhurbaşkanlı-
ğı Külliyesinde gerçekleştirilen, Yöne-
tim Kurulu Başkan Yardımcımız Tol-
ga Tunç Çalışkan ve Yönetim Kurulu 
Üyemiz Kamil Yüzgenkaya ile şahsım 
tarafından da katılım sağlanmış olan, 

Milli İstihdam Seferberliği Ödül Töre-
ni’nde açıklanan yeni istihdam teş-
viklerine göre, imalat ve bilişim sek-
törlerinde sağlanacak yeni istihdamın 
tüm sigorta primlerinin ve vergileri-
nin prime esas kazanç üzerinden kar-
şılanacağını, diğer sektörlerde ise ye-
ni istihdam edilen her çalışanın  si-
gorta priminin ve vergilerinin asgari 
ücret üzerinden ödenmeye devam e-
dileceğini ifade etti. 3 ve daha az ça-
lışanı olan imalat sanayi sektörlerin-
de yaratılacak her bir genç istihdamı 
için ise çalışanın tüm giderlerinin bir 
ay işveren, bir ay ise devlet tarafından 
karşılanacağını vurguladı’ diye ko-
nuştu.

“2017 YILINDA BİR  ÇOK ETKİNLİK VE 
PROJEYE İMZA ATTIK” 

Konuşmasında odanın 2017 yılın-
da gerçekleştirdiği faaliyetlere de de-
ğinen Başkan Erbil, ‘Odamızın yıl bo-
yunca gerçekleştirdiği faaliyetle-
re de kısaca değinecek olursak; İstih-
dam Seferberliği’nden dış ticaret se-
minerine, mesleki yeterlilik sistemin-
den arabuluculuk’a kadar, pek çok 
konu başlığında, eğitim ve bilgilendir-
me toplantıları düzenledik. Odamızca, 
Zafer Kalkınma Ajansı’nın hibe des-
teğiyle 2017 yılında, “İnovasyonun ko-
runması kapsamında işletmelerin pa-
tent ve markalaşma kapasitelerinin 
arttırılması” projesi gerçekleştirildi, 
proje ile üyelerimize patent ve marka-
laşma süreci eğitimi düzenlendi. Ha-
zır yeri gelmişken, buradan da müjde-
sini vereyim. 27 Aralık Çarşamba gü-
nü Zafer Kalkınma Ajansı tarafından,  
2018 yılı proje teklif çağrıları kapsa-
mında iki yeni mali destek progra-
mı ilan edilecek. Bunlardan biri ima-
lat sanayisinde faaliyet göstermek-
te olan KOBİ’lerin, AR-GE, inovasyon, 
bilgi-teknoloji transferi, uluslararası-
laşma ve markalaşmaya yönelik  pro-
jelerine sağlanacak hibe desteği olan 
Gelişen Kobi Mali Destek Programı (-
GEKOP), diğeri ise kar amacı gütme-
yen kurum ve kuruluşların  atık yö-
netimi, yenilenebilir enerji ve enerji 
verimliliği konularındaki altyapı pro-
jelerine sağlanacak hibe desteği o-
lan çevre ve enerji altyapı mali destek 
programı (ÇEDEP). Az önce bahsetmiş 

olduğum proje teklif çağrılarına ilişkin 
4 Ocak 2018 tarihinde Odamız Hizmet 
Binası’nda, bilgilendirme toplantısı, 17 
Ocak 2018 tarihinde ise yine Odamız 
Hizmet Binası’nda, eğitim toplantı-
sı gerçekleştirilecek. Söz konusu hibe 
desteklerinden faydalanmak isteyen 
tüm üyelerimizi, toplantılara katılma-
ya davet ediyorum. Odamızın vermiş 
olduğu hizmetler kapsamında 2017 
yılı içerisinde; 362 adet kapasite ra-
poru tanzim edildi. 52.783 adet dola-
şım belgesi verildi. 9.421 adet K belge-
si işlemi yapıldı. 2.254 adet sayısal ta-
kograf sürücü kartı verildi. 1.412 adet 
hijyen eğitim sertifikası verildi. Tica-
ret Sicil Müdürlüğünde, 727 adet ye-
ni kayıt, 260 adet terkin işlemi yapıldı. 
Hizmetlerimizin yeni yılda katlanarak 
daha da artacağına olan 

inancım tam’ dedi.

“ YENİ YILLA BİRLİKTE
ETKİNLİKLERİMİZE HIZ KESMEDEN 

DEVAM EDECEĞİZ” 
2018 yılında odanın yapacağı etkin-

liklerle ilgili de meclis üyelerini bil-
gilendiren Başkan Erbil, ‘2018 yılında 
etkinliklerimize hız kesmeden devam 
ediyor olacağız. 2-5 Ocak 2018 tarih-
leri arasında, ‘Zafer Kalkınma Ajan-
sı’nın hibe desteğiyle hayata geçirmiş 
olduğumuz, KOBİ’lerde hibe ve teş-
vikler eğitim sertifika programı ile O-
damız Hizmet Binasında  ücretsiz o-
larak hibe ve teşvikler eğitim ve ser-
tifika programı düzenleyeceğiz. Ma-
nisa’da faaliyet gösteren işletmele-
rin ve KOBİ’lerin,Türkiye’de uygula-
nan ulusal ve uluslararası hibe prog-
ramları hakkında bilgilerinin artırıl-
masına katkı sağlayacak olan sertifi-
ka programına ilgi çok yüksek. 20 ki-
şilik kontenjanımız şimdiden doldu 
bile. İş dünyasına yeni girişimciler ka-
zandırmaya devam ettiğimiz ve pe-
riyotlar halinde düzenlemiş olduğu-
muz uygulamalı girişimcilik eğitimle-
rine bir yenisini daha ekliyoruz. 22-26 
Ocak 2018 tarihleri arasında, Odamız 
Hizmet Binasında,  KOSGEB Manisa 
Müdürlüğü ve İŞKUR’ un ortak orga-
nizasyonuyla Uygulamalı Girişimcilik 
Eğitimi düzenleyeceğiz. Sanmayın ki, 
etkinliklerimiz sadece eğitim ve ser-
tifika programları ile sınırlı. 31 Ocak - 
02 şubat 2018 tarihleri arasında, Gü-
ney Kore’nin Seul kentinde düzenle-
necek olan  “Led Korea 2018 Elektrik 
Elektronik Fuarı’na İş ve İnceleme ge-
zisi düzenleyeceğiz. Gezi kapsamın-
da LG ya da Samsung fabrikalarına 
ziyaret de gerçekleştirmeyi planlıyo-
ruz. Yine Odamızca, 20-25 Şubat 2018 

tarihlerinde, Almanya’nın Başkenti 
Berlin’de düzenlenecek olan Bautech 
Berlın 2018 uluslararası Yapı ve İnşa-
at Teknolojileri Fuarı’na KOSGEB des-
tekli İş ve İnceleme gezisi düzenleye-
ceğiz. Gezinin destek kapsamına gir-
mesi için KOSGEB Manisa Müdürlü-
ğü’ne başvurumuz yaptık. Kasım ayı 
meclis toplantımızda, Turgutlu Mes-
lek Yüksek Okulu Müdürü ve Manisa 
Celal Bayar Üniversitesi İşyeri Uygu-
lama Eğitimi Koordinatörü Prof.Dr.Ke-
nan Yalınız tarafından sunumu ger-
çekleştirilen ‘İşyeri Uygulama Eğiti-
mi’ modeline ilişkin Odamız ile Ma-
nisa Celal Bayar Üniversitesi arasın-
da iyi niyet protokolü imzalandı. Ha-
yata geçirilen bu projenin, nitelikli e-
leman ihtiyacını önemli ölçüde gide-
receğine inanıyorum. Geçtiğimiz gün-
lerde hayatını kaybeden, Türkiye O-
dalar ve Borsalar Birliği Yönetim Ku-
rulu Başkan Yardımcısı ve İstanbul Ti-
caret Odası Yönetim Kurulu Başkanı 
İbrahim Çağlar’ın vefatı sebebiyle de-
rin bir üzüntü duyduğumu ifade et-
mek isterim. Kendisine Allah’tan rah-
met, oda ve borsa camiamıza, ailesi-
ne ve yakınlarına başsağlığı diliyo-
rum. İbrahim Çağlar’ın vefatının ar-
dından, yapılan seçimlerin sonucunda 
İstanbul Ticaret Odası  Yönetim Kuru-
lu Başkanlığına seçilen Öztürk Oran’a 
da çalışmalarında başarılar diliyorum. 
Sözlerime burada son verirken, önü-
müzdeki yılın hepimize sağlık, mutlu-
luk, huzur ve barış getirmesi temen-
nisiyle  yeni yılınızı en içten dilekle-
rimle kutluyor, hayırlı akşamlar dili-
yorum’ dedi.

“BÜTÇEMİZ HAYIRLI OLSUN” 
Manisa Ticaret ve Sanayi Odası Yö-

netim Kurulu Başkanı Adnan Er-
bil’in konuşmasının ardından Mani-
sa TSO’nun 2018 yılı bütçesi görüşül-
dü.  Denk bütçe esasına göre hazırla-
nan Manisa TSO’nun 2018 yılı bütçe-
si meclis üyelerinin oylarıyla kabul e-
dildi.  Manisa Ticaret ve Sanayi Odası 
Yönetim Kurulu Başkanı Adnan Erbil, 
kabul edilen 2018 yılı bütçesinin ar-
dından yaptığı teşekkür konuşmasın-
da ‘Meclis üyelerimizin yönetim ku-
rulumuza gösterdiği güvene teşekkür 
ediyorum. Bütçenin hazırlanmasında 
emeği geçen odamız personeli başta 
olmak üzere, Yönetim Kurulu Muhasip 
Üyemiz Mehmet Yılmaz’a ve yöne-
tim kurulu üyelerimize sizlerin huzu-
runuzda teşekkürlerimi sunmayı bir 
borç biliyor, 2018 yılı bütçemizin oda-
mıza  ve camiamıza  hayırlı olmasını 
diliyorum’ dedi. MTSO Basın Merkezi- 

Yılın son meclis toplantısında konuşan Manisa Ticaret ve Sanayi Odası Yönetim Kurulu Başkanı Adnan Erbil 2017 yılının 
genel değerlendirmesini yaptı. Başkan Erbil, “2018 yılı bütçemizin odamıza  ve camiamıza  hayırlı olmasını diliyorum’ dedi. 

8 milyon 300 bin TL olarak belirlenen
2018 yılı bütçesi kabul edildi2018 yılı bütçesi kabul edildi2018 yılı bütçesi kabul edildi
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Manisa Büyükşehir Belediyesi ta-
rafından yenileme çalışmaları ta-
mamlanan Karaköy Kapalı Otoparkı, 
28 Aralık Perşembe araç kabulüne 
başlayacak. İki katı kapalı üstü ise 
semt pazarının kurulmadığı günlerde 
park alanı olarak kullanılan alan 95 
araç, otoparkın kapalı olan birinci katı 
53, alt katı ise 138 araç kapasiteli ol-
mak üzere toplamda 286 araç kapa-
sitesi ile hizmet verecek. Yenilenerek 
hizmete hazır hale gelen otoparkta 
yer zeminleri epoksi ile kaplandı. A-
raçların park yerleri çizgilerle belir-

lendi, yangın söndürme dolapları ye-
nilendi, boya işleri tamamlandı. Plaka 
tanıma sisteminin kurulduğu oto-
parkta ayrıca olası sıkıntıların önüne 
geçmek için elektrik tesisatı da yeni-
lendi. Aydınlatmalar LED lambalar 
ile değiştirilerek enerji tasarrufuna 
gidildi. Karaköy kapalı otoparkında 
yapılan çalışmaların yanında gü-
venlik sistemi de tamamlanarak a-
raç sahiplerinin araçlarını gönül ra-
hatlığıyla bırakabilmeleri için 46 adet 
güvenlik kamerasıyla donatıldı.
-Büyükşehir Basın Merkezi- 

Manisa Büyükşehir Belediyesi tarafından geçtiğimiz günlerde yenileme ça-
lışmaları tamamlanan merkez Yunusemre ilçesindeki Karaköy Kapalı Oto-
parkı, 46 kameralı güvenlik sistemi ile daha güvenli hizmet verecek. Karaköy 
Kapalı Otoparkı’nın  bugün  itibariyle araç kabulüne başlayacağı belirtildi.

MASKİ, 21 içme suyu deposu ve 6 terfi
binasında yenileme çalışmalarını tamamladı

Manisa Su ve Kanalizasyon 
İdaresi (MASKİ) Genel Müdür-
lüğü, il genelinde içme suyu 
depoları ile terfi binalarındaki 
yenileme çalışmalarını hızlı bir 
şekilde sürdürüyor. Yatırım ve 
İnşaat Dairesi Başkanlığı bün-
yesinde yürütülen çalışmalar 
kapsamında Yunusemre ilçe-
sindeki 21 adet içme suyu de-
posu ile 6 adet terfi binasında-

ki yenileme çalışmaları nokta-
landı. Depolarda; yalıtım, fayans 
döşeme, vana ve boru değişi-
mi yapıldı. 550 bin TL’lik yatı-
rım ile hayata geçirilen proje sa-
yesinde hanelere daha sağlık-
lı su ulaşması sağlandı. 2016 yı-
lında ise ilçede 6 adet içme su-
yu deposunun bakım onarımı 
tamamlanırken 2 adet de kom-
pozit depo inşa edildi.

“İNSAN SAĞLIĞINI DÜŞÜNEN 
YATIRIMLAR İÇİN TEŞEKKÜR 

EDİYORUM”
Uzunburun Mahalle Muh-

tarı İbrahim Çakır, “MASKİ’nin 
yaptığı hizmetlerde hiçbir so-
run yok. Depomuz yepyeni ol-
du. Etrafı koruma altına alın-
dı. Yapılan işler on numara beş 
yıldız. Manisa Büyükşehir Be-

lediye Başkanımız Cengiz Er-
gün’e minnet ve şükranları-
mızı sunuyoruz. MASKİ Ge-
nel Müdürü Yaşar Coşkun’a 
da çok teşekkür ediyoruz. Bi-
zi çok mutlu ettiler. İnsan sağ-
lığını düşünen yatırımlar için 
teşekkür ediyorum” dedi.

“DEPOMUZ TERTEMİZ OLDU”
Osmancalı Mahalle Muh-

tarı Bekir Akdeniz, “Yapılan 
hizmetler çok güzel. Depo-
muz tertemiz oldu. Tertemiz 
fayanslar döşendi. Küflü boru-
lar değiştirildi. Manisa Büyük-
şehir Belediye Başkanı Cengiz 
Ergün çok iyi çalışıyor” dedi.

“ESKİDEN DEPOMUZ
DÖKÜKTÜ, PERİŞANDI”

Süngüllü Mahalle Muhta-
rı Ramazan Nurbaş, “Çalış-
malar için çok teşekkür edi-
yoruz. Eskiden depomuz dö-
küktü, perişandı. Mahalle sa-
kinleri olarak çalışmalardan 
çok memnunuz. Cengiz Baş-
kan’dan Allah razı olsun” dedi.

“ÇALIŞMALAR ÇOK GÜZEL”
Kışla Mahalle Muhtarı Ah-

met Uslu, “Çalışmalar çok gü-
zel. Manisa Büyükşehir Bele-
diye Başkanı Cengiz Ergün’e 
teşekkür ediyor ve başarıla-
rının devamını diliyoruz” de-
di.-MASKİ Basın Merkezi-

MASKİ Genel Müdürlüğü, 2017 yılı içme suyu deposu yenileme çalışmaları kapsamında Yu-
nusemre ilçesinde 21 içme suyu deposu ve 6 terfi binasındaki yenileme çalışmasını tamamladı.

Muhtar ve vatandaşlarla
bir araya geldiler

MANİSA Büyükşehir Belediyesi Muhtarlıklar Dairesi Başkanlığı ekipleri, Demirci ilçesini 
ziyaret ederek, merkez ve kırsal mahallelerde muhtar ve vatandaşlarla bir araya geldiler.

Geleneksel kokteyl
bu yıl da yapıldı

TMMOB Makine Mühendisleri O-
dası İzmir Şubesi Manisa İl Temsilci-
liği, Büyük Saruhan Otel’de gelenek-
sel yeni yılı karşılama kokteyli dü-
zenledi. 

Çok sayıda davetlinin yer aldığı 
toplantıda konuşan Makine Mühen-
disleri Odası İzmir Şubesi Manisa İl 
Temsilciliği Yönetim Kurulu Başkanı 
Hakkı Bayraktar, Makine Mühendis-
leri Odası’nın 13-14 Ocak tarihlerin-
de İzmir Şubesi’nin genel kurul ya-

pacağını kaydetti.

“ÜRETİMİN İÇİNDEYİZ”
2017 yılını birkaç gün sonra geride 

bırakacaklarını ifade eden Bayraktar, 
“Biz Makine mühendisleri bilimi ve 
tekniği sanata dönüştüren mesleğin 
temsilcileriyiz. Biz makine mühendis-
leri ülkemizin tarlasında, fabrikasın-
da, denizinde, karasında her yer olan 
meslek gurubu insanlarız. Üretimin i-
çindeyiz” dedi.-Yusuf Özden-

TMMOB Makine Mühendisleri Odası İzmir Şubesi Ma-
nisa İl Temsilciliği tarafından bu yıl geleneksel yeni yılı 
karşılama kokteyli düzenlendi. Büyük Saruhan Hotel’de 
düzenlenen kokteylde Makine Mühendisleri Odası İz-
mir Şubesi Manisa İl Temsilciliği Yönetim Kurulu Başkanı 
Hakkı Bayraktar,  kokteyle katılan herkese teşekkür etti.

Karaköy otoparkı
artık daha güvenli
Karaköy otoparkı
artık daha güvenli

Muhtarlıklar Dairesi Başkanlığı Mahalle Hizmetleri Şu-
be Müdürü Nuray Çevirmeci ve daire personelleri, Demir-
ci ilçesini ziyaret etti. Manisa Büyükşehir Belediye Başka-
nı Cengiz Ergün’ün talimatları doğrultusunda il genelinde-
ki hizmetleri yerinde gören ve vatandaşlarla doğrudan ile-
tişime geçerek; istek, talep ve önerilerini de alan Muhtar-
lıklar Dairesi Başkanlığı Mithatpaşa, Fatih, İrişler, Çataloluk, 
Gömeçler Mahalle Muhtarları ile de bir araya geldi. Ziyaret-
te ayrıca muhtarlara yeni yıl takvimi de armağan edildi. 

‘HER HİZMET YAPILIYOR’
Muhtarlıklar Dairesi Başkanlığı Mahalle Hizmetleri Şu-

be Müdürü Nuray Çevirmeci, ilçe ziyareti hakkında bilgiler 
verdi. İçme suyu, kanalizasyon, ulaşım, mezarlık hizmetle-
ri, haşere ile mücadele konusunda muhtarlar ve vatandaş-
larla istişarelerde bulunduklarını belirten Çevirmeci, “Ma-
nisa Büyükşehir Belediye Başkanımız Cengiz Ergün’ün ta-
limatlarıyla ilçede yürütülen hizmetleri inceledik. Vatan-
daşa doğrudan dokunan tüm hizmetler Büyükşehir Bele-
diyesi ve MASKİ aracılığıyla yapılıyor. Vatandaşlarımız, yıl-
lardır yapılmayan hizmetlerin tümünün yapıldığını dile ge-
tirdiler. Onların yapılan hizmetlerden mutluluk duymaları, 
bizleri de mutlu etti. Önümüzdeki süreçte, diğer mahallele-
ri de ziyaret ederek vatandaşlarımızla bir araya geleceğiz” 
dedi.-Büyükşehir Basın Merkezi- 
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Manisa’nın jeotermal enerji
kaynakları değerlendirildi

anisa Valisi Mustafa Hakan 
Güvençer’in başkanlığın-
da yapılan toplantıda Mani-

sa’daki Jeotermal enerji kaynakları 
tüm yönleriyle değerlendirildi.Manisa 
Valiliği Brifing Salonunda yapılan top-
lantıya Vali Mustafa Hakan Güven-
çer’in yanı sıra Vali Yardımcısı ve Ya-
tırım İzleme ve Koordinasyon Başka-
nı Ünal Çakıcı, Alaşehir Kaymakamı 
Abdullah Uçgun, DSİ 2. Bölge Müdür 
Yardımcısı Abdul Kasım Sarımehmet, 
Çevre ve Şehircilik İl Müdürü Nurettin 
Aytekin, Gıda, Tarım ve Hayvancılık İl 
Müdürü İsmail Kaya ve ilgili personel-
ler katıldı.

Toplantıda, Türkiye’nin Jeotermal 
sektörünün 1038 megavat (MW) ku-
rulu gücüyle dünya sıralamasında 4. 
Sırada, Manisa’nın da 167 MW kuru-
lu gücüyle Türkiye’de 3. sırada olduğu 
belirtildi. Manisa’da yaklaşık olarak 
250 jeotermal kuyu bulunduğu, bun-
ların yaklaşık yarısının bin 500 met-
reden daha derinde olduğu kaydedil-

di. Türkiye’nin en derin jeotermal ku-
yusunun 4 bin 300 metre ile Alaşehir 
Soğukyurt’ta, en sıcak ikinci kuyu-
sunun da 287°C ile Alaşehir Köseali’de 
bulunduğu dile getirildi.

İlimiz genelinde son 1 ayda özel 
sektöre ait 15 MW kurulu güce sahip 
santralin de devreye alınması ile bir-
likte toplam 7 adet Jeotermal Enerji 
Santralinin günümüz itibariyle elekt-
rik üretimi gerçekleştirildiği ifade e-
dildi. Ayrıca, Salihli’de 7292 konutun, 
İlimiz sınırları dâhilinde 779 dekar se-
ranın jeotermal kaynaklar ile ısıtıldığı, 
toplam 6 adet termal otel ve kaplıca 
tesisinin turizm sektöründe hizmet 
verdiği bildirildi.

Vali Güvençer, Manisa’nın tarım ve 
sanayi yanında alternatif enerji kay-
nakları ile de adından söz ettirdiği-
ni belirterek, tarım ve sanayinin göz 
ardı edilmeden ülke kaynaklarının 
çevre duyarlılığı ile en iyi şekilde de-
ğerlendirilmesi gerektiğini söyledi.  
–Valilik Basın Merkezi- 

Manisa Valisi Mustafa Hakan Güven-
çer’in başkanlığında yapılan toplantı-
da Manisa’daki Jeotermal enerji kay-
nakları tüm yönleriyle değerlendirildi.

Salihlili işadamları 2018'den
huzur ve istikrar bekliyor 

Salihli Ticaret ve Sanayi Odası’nın 2017 
yılı son meclis toplantısı yapıldı. Gelir-gi-
der hesaplarının oylandığı ve yeni yılın 
bütçesinin oluşturulduğu Meclis toplan-
tısında konuşan Salihli TSO Başkanı İb-
rahim Yüksel, iş dünyası olarak yeni yıl-
dan hem siyasi hem de ekonomik alan-
da istikrar beklediklerini ifade etti. Yılın 
son Meclis toplantısını Meclis Üyeleri’nin 
yanı sıra Meslek Komiteleri’nin de katılı-
mıyla genişletilmiş olarak gerçekleştiren 
Salihli TSO, 2018 yılı bütçesini 1 milyon 
850 bin TL’ye bağladı. Gelir- gider hesap-
larıyla ilgili oylamanın yapıldığı toplan-
tıda, önümüzdeki yıl için uygulanacak 
üye aidat ve tarifelerde değişiklik yapıl-
maması konusunda Yönetim Kurulu’nun 
teklifi kabul edildi.

Salihli TSO Yönetim Kurulu Başka-
nı İbrahim Yüksel, yaptığı değerlendirme 
konuşmasında, göreve geldikleri 5 yıl-
dan bu yana üye aidatları ve hizmet üc-
retlerine hiç zam yapmadıklarını, oda-
yı rantabl bir şekilde yönettiklerini ifade 
etti. 2017 yılının ekonomide olumlu ve o-
lumsuz izler bırakarak geçtiğini belirten 
Yüksel, KOSGEB ve KGF kredileriyle piya-
saların iyi bir dönem geçirdiğini kaydetti. 

Yeni yılda öncelikli beklentilerini hem 
siyasi hem de ekonomik alanda istikrar 
olarak ifade eden Yüksel, 2018 yılı ile ilgili 
öngörülerini ve beklentilerini şöyle sıra-

ladı: “Kredi faizlerinin çok yüksek olma-
sı iş dünyasının maliyetlerini etkilemek-
tedir. Faizlerin bir an önce düşürülmesi-
ni bekliyoruz. ABD Başkanı Trump’ın akıl 
almaz yönetim şekli dünyamızı gün geç-
tikçe daha karmaşık bir duruma sok-
makta, ülkeleri savaşın eşiğine getir-
mektedir. FED’in faiz artırımı eğilimin-
de olması, ülkemizde dövizin ve faizle-
rin artmasına neden olmaktadır.Asga-
ri ücret halen net 1.404 TL olup işverene 
maliyeti 2.088 TL’dir. 2018’de asgari üc-
ret yüzde 10 artışla 1.550 TL olursa, işve-
rene maliyeti 2.310 TL civarında olacak-
tır. Devletimizin iki yıldır asgari ücretliye 

verdiği destek bu sene maalesef olma-
yacak. Bu da yoğun işçi çalıştıran fir-
malarımıza ek maliyetler getirerek zor 
duruma sokacaktır. 2018 yılı kurumlar 
vergisi oranı yüzde 20’den yüzde 22’ye 
çıkartıldı. Bu da bizler için olumsuz bir 
gelişmedir. Diğer taraftan, vergisini dü-
zenli ödeyen firmalara yüzde 5 indi-
rim uygulanması da olumlu bir geliş-
medir.”ABD Doları ve Euro’nun TL kar-
şısında yüksek oranlı artışının da o-
lumsuz havayı artırdığını belirten Yük-
sel, döviz geliri olmayan üyelerine döviz 
ile borçlanmamaları tavsiyesinde bulun-
du.-İHA-

Salihli Ticaret ve Sanayi Odası’nın 2017 yılı son meclis toplantısı yapıldı. Gelir-gider hesaplarının oylandığı 
ve yeni yılın bütçesinin oluşturulduğu Meclis toplantısında konuşan Salihli TSO Başkanı İbrahim Yüksel, 
iş dünyası olarak yeni yıldan hem siyasi hem de ekonomik alanda istikrar beklediklerini  söyledi. 

Başkan Çerçi'den bağlantı yollarına inceleme 

5 bin 500 Konutluk Akgedik Yunuskent 
Projesi’nde çalışmalar tüm hızıyla devam 
ediyor. Projenin bin 100 konutluk ilk etabın-
da sona yaklaşılırken; bin 584 konuttan o-
luşan 2. etabında da bloklar hızla yükseli-
yor. Altyapı ve bağlantı yollarının da yapıldı-
ğı projede çalışmaları inceleyen Yunusem-
re Belediye Başkanı Dr. Mehmet Çerçi, çalış-
maların hangi aşamada olduğu konusun-
da yetkililerden bilgi aldı. Akgedik’te yeni 
bir şehir inşa ettiklerini dile getiren Bele-
diye Başkanı Çerçi, yaklaşık 10 kilometre-
lik bağlantı yolu yaptıklarını söyledi. Baş-
kan Çerçi incelemeler sonrasında yaptığı 
açıklamada “Manisa’nın en büyük sorunu 
olan konut sıkıntısına çözüm üretmek için 
Başbakanlık Toplu Konut İdaresi (TOKİ) ile 
birlikte 5 bin 500 Konutluk Akgedik Yu-
nuskent Toplu Konut Projesi’ni hayata ge-
çirdik. Projenin ilk etabı tamamlanmak ü-
zere. İkinci etabı da başladı. Yine Organi-
ze Sanayi Bölgesi (OSB)’nde çalışıp da ev 
sahibi olamayan vatandaşlarımız için OSB 
yönetimiyle birlikte uygulamaya koyma-
ya hazırlandığımız Gürle OSB Kent Proje-

mizde süreç hızla ilerliyor. Tüm bu çalış-
maların yanında belediye olarak altyapı 
ve bağlantı yolları çalışmaları da sürüyor. 
Akgedik-Gürle ve OSB’yi birbirine bağla-
yacak yaklaşık 10 km’lik bir yol. 25 met-

re genişliğindeki yolumuz gelecekteki nü-
fus yoğunluğu dikkate alınarak yapılı-
yor. Çalışmaları çok kısa bir süre içerisin-
de tamamlamayı planlıyoruz” diye konuş-
tu.-Yunusemre Basın Merkezi- 

 Yunusemre Belediye Başkanı Dr. Mehmet Çerçi, Türkiye’nin en prestijli projeleri ara-
sında gösterilen 5 bin 500 Konutluk Akgedik Yunuskent Toplu Konut Projesi ile Gürle 
OSB Kent proje alanına ulaşımı sağlayacak bağlantı yollarında incelemede bulundu. 

Şehzadeler Kaymakamı İsmail 
Çorumluoğlu, CHP Şehzadeler İlçe 
Başkanı Zerrin İşnel ve yönetimini 
makamında ağırladı. CHP'li İşnel ve 
yönetimi Kaymakam Çorumluoğ-
lu'na, ziyaret anısına çiçek takdim 
etti.

Kaymakam Çorumluoğlu, yaptığı 
konuşmada iş birliği vurgusunda 
bulunarak, ilçenin gelişimine kat-
kı sunmak için hayata geçirecek-
leri projelerde tüm siyasi partinin 
görüşünü önemsediklerini söyledi. 
–Ersan ERDOĞAN-

Cumhuriyet Halk Partisi (CHP) Şehzadeler İlçe Başkanlığı 
2'inci olağan kongresinde başkan seçilen Zerrin İşnel, Şeh-
zadeler Kaymakamı İsmail Çorumluoğlu’nu ziyaret etti.

CHP'den Kaymakam
Çorumluoğlu'na ziyaret 
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Cezayir 2 Üniversitesi’nin ev sahipli-
ği yaptığı sempozyuma Türkiye’nin Ce-
zayir Büyükelçisi Mehmet Poroy, Ce-

zayir Milli Arşiv Genel Müdürü Prof. Dr. 
Abdel Madjd Chikhi, Manisa Celal Ba-
yar Üniversitesi Rektörü Prof. Dr. A. Ke-

mal Çelebi, Alger 2 Üniversitesi Rektö-
rü Prof. Dr. Fatima Zerdaoui, Başbakan-
lık Türk İşbirliği ve Koordinasyon Ajan-
sı (TİKA) Cezayir Program Koordinatörü 
Orhan Aydın, MCBÜ Rektör Yardımcısı 
Prof. Dr. Birol Kovancılar, Alger 2 Üniver-
sitesi Türkoloji Bölüm Başkanı Prof. Dr. 
Chakip Benafri ve Prof. Dr. İlber Ortay-
lı’nın yanı sıra 54 Türk ve Cezayirli aka-
demisyen katıldı. Sempozyuma davet-
li olarak katılan MCBÜ Rektörü Prof. Dr. 
A. Kemal Çelebi de ortak tarihi bulunan 
Türk-Cezayir ilişkilerinin önemine dik-
kati çekerek, bu tür etkinlikler sayesin-
de ilişkilerin gelecek nesillere aktarıla-
bileceğini kaydetti. Çelebi,  sadece tarihi 
değil, disiplinler arası çalışmalara da ih-
tiyaç olduğunu belirterek, iki ülke ilişki-
lerinin daha hızlı gelişeceğinin altını çiz-
di.

“GELECEĞE TAŞIMASINA
KATKI SAĞLAMIŞTIR” 

Prof. Çelebi, Ege ve Akdeniz’de kor-
sanlık faaliyetlerinde bulunan Oruç ve 
Hızır Reislerin Cezayir’e gelip İspan-
yollara karşı mücadeleye girişmeleri-

nin, Osmanlı nüfusunun yerleşmesinin 
ilk adımını teşkil ettiğini dile getirerek, 
“Cerbe Adası’na yerleşen ve Yavuz Sul-
tan Selim’in himayesi altına giren Bar-
baros kardeşler, Cezayir’den gelen bir 
heyetin İspanyollara karşı kendilerinden 
yardım istemesi üzerine, Cezayir şehri-
ni ve onun Batısındaki Şerşel’i (Césarée) 
ele geçirdiler. Kanuni Sultan Süleyman, 
Barbaros Hayreddin’i İstanbul’a davet e-
dip Cezayir Beylerbeyi sıfatı ile Osman-
lı donanmasının başına getirince, Ceza-
yir doğrudan doğruya bir Osmanlı Bey-
lerbeyliği haline geldi. 1830’a kadar sü-
ren Cezayir’deki Osmanlı-Türk hakimi-
yeti; idari bakımdan Beylerbeyiler Dev-
ri (1518-1587), Paşalar Devri (1587-1659), 
Ağalar Devri (1659-1671) ve Dayılar Dev-
ri (1671-1830) olmak üzere dört ana dö-
neme ayrılır.Türkiye Cezayir ilişkileri ve 
ortak tarihi geçmişimiz, iki millet açısın-
dan önemli bir yere sahiptir. Ortak tari-
himizi bu uluslararası sempozyumlar ve 
karşılıklı anlaşmalarla değerlendirerek, 
iki ülke arasındaki dostlukları yeni ne-
sillere aktarabiliriz. Türkiye-Cezayir iliş-
kilerinin başlangıcının 500. yılı, Üniver-

sitemiz  Rektörlüğü tarafından; Cezayir 
2 Üniversitesi işbirliği, T.C. Başbakanlık 
Türk Tarih Kurumu ve T.C. Başbakanlık 
Türk İşbirliği ve Koordinasyon Ajansı (-
TİKA)'nın destekleriyle, 1-3 Aralık 2016 
tarihlerinde Manisa’da gerçekleştirilen 
"Uluslararası; Fethinin 500. Yılında Ceza-
yir, Barbaros Hayrettin Paşa ve Osmanlı 
Denizciliği Sempozyumu" ile anılmıştı.Ta-
rihsel ve kültürel imkânların araştırılma-
sına vesile olan bu sempozyumda, tarih 
boyunca pek çok medeniyete ev sahipli-
ği yapan; günümüzde de sosyal, kültü-
rel, ekonomik ve turistik bakımdan Kuzey 
Afrika ülkeleri arasında ayrı bir önem ta-
şıyan Cezayir'deki tarihsel miras, disiplin-
ler arası bir bakış açısıyla tartışıldı. Bu an-
lamda bir ilk olan bu sempozyum, iki ülke 
arasında var olan sağlam bağların güç-
lenerek geleceğe taşınmasına katkı sağ-
lanmıştır. Böylesine önemli bir ortak tarihi 
tecrübenin, ikili ilişkilerin 500. yılı müna-
sebetiyle eşit iki ülkenin paylaşımı olarak 
hatırlanması ve yâd edilmesi, gelecek yıl-
lar boyunca da mevcut köklü bağların ya-
şatılmasına zemin hazırlamıştır” dedi.
-CBÜ Basın Merkezi-

Yunus Emre Enstitüsü (YEE) ile Türk İşbirliği ve Koordinasyon Ajansı Başkanlığının (TİKA) desteğiyle düzenlenen “Farklı 
Bakış Açıları ile Cezayir’deki Türk-Osmanlı Dönemi ve Mirası Sempozyumu” Cezayir’in başkenti Cezayir’de gerçekleşti.

Yunusemre Belediyesi, bu yıl 3.-
sünü düzenlediği Bilim Şenliği kap-
samında Halil Yurtseven İlkoku-
lundaydı. Oldukça ilgi gören etkin-
liğe Yunusemre Belediye Başkanı 
Dr. Mehmet Çerçi, Belediye Başkan 
Yardımcısı Şaver Yüksel, İlçe Mil-
li Eğitim Müdür Vekili Metin Çengel 
de katıldı. Öğrencilerle bir araya ge-
len Başkan Çerçi; çocuklarla yakın-
dan ilgilenirken; onlarla birlikte de-
ney yaptı. Bilimin eğlenceli yanları-
nın da gösterildiği etkinlikte çocuk-
lar eğlenerek öğrendi.

“ KATKIDA BULUNAN HERKESE 
TEŞEKKÜR EDİYORUM” 

Öğrencilerin bilim şenliğine gös-
terdikleri ilginin kendilerini mutlu 
ettiğini kaydeden Yunusemre Bele-
diye Başkanı Dr. Mehmet Çerçi, de-
ney yaparak bilginin pekiştirilebi-
leceğine dikkat çekti. Başkan Çer-
çi konuya ilişkin yaptığı açıklama-
da, “Belediyelerin kuruluş felsefe-

sinde yalnızca park, yol yapmak de-
ğil, gelecek nesillere bu ülkeye daha 
güçlü ortamı hazırlamak olduğunun 
bilincindeyiz. 2023 - 2071 gibi vizyo-
nel hedeflerimizin gerçekleşmesin-
de geleceğin yetişkinleri olacak ço-
cuklarımızın büyük katkısı olaca-
ğına inanıyoruz. Ülkemizin gelece-
ği olan çocuklarımızın temel bilim-
lere sahip çıkarak en küçük yaştan 
itibaren ilgilerini bilime yönlendir-
me amacıyla kuruluşumuz ile be-
raber başlattığımız Bilim Şenliği’nin 
bu yıl 3.sünü düzenliyoruz. Bu et-
kinliğimize katkıda bulunan her-
kese çok teşekkür ediyorum” dedi. 
Etkinlik sonunda Halil Yurtseven İl-
kokulu Müdürü Ayşen Oğuz ve Halil 
Yurtseven İlkokulu Eğitim ve Öğre-
timi Geliştirme Ekibi tarafından Yu-
nusemre Belediye Başkanı Dr. Meh-
met Çerçi’ye eğitime ve öğretime 
duyarlı ve destekleyici tutumundan 
dolayı “Okul Dostu Belgesi” takdim 
edildi.-Yunusemre Basın Merkezi-

Yunusemre Belediyesi’nin öğrencilere fen bi-
limlerini ve deney yapmayı sevdirmek ama-
cıyla bu yıl 3.sünü düzenlediği Bilim Şenliği et-
kinliklerinde Yunusemre Belediye Başkanı Dr. 
Mehmet Çerçi öğrencilerle birlikte deney yaptı. 

MAGİDER üyeleri girişimcilik ve
endüstri 4.0 hakkında bilgilendi

MAGİDER Yönetim Kurulunun toplan-
tısına katılarak üyeleri girişimcilik ve 
endüstri 4.0 hakkında bilgilendiren Ali 
Bakmaz, “Endüstri 4.0 nedir sorusu ma-
kine ve insanların etkileşimde olduğu 
aklı makineler çağı olarak tanımlayabi-
liriz. Kısaca dijitalleşme olarak adlandı-
rılabilir. Siber fiziksel sistemlerin nesne-
lerin internetiyle birbirine bağlanan si-
temler ve akıllı robotlarla ve gerçek za-
manlı izlenebilir bir üretim sürecinden 
bahsedebiliriz. Endüstri 4.0 korku endi-
şe ve fırsatların iç içe olduğu bir dünyada 
yönümüzü bulmak, hayatta kalma bece-
rilerini geliştirmek için değişimin dina-
miklerini anlamak ve gerekli donanım-
ları edinmemiz gerekiyor. Nefes kesici 
fırsatlara odaklanmak için hazırlıklı ol-
mak gerekmektedir. Türkiye bir yol ayrı-
mında, küresel rekabet gücünü kaybet-
mek veya gelişmiş ülkeler arasına ka-
tılmak için dev bir adım atmak. Ameri-
ka’da altına hücum döneminde asıl ser-
veti altın arayıcıları değil, onlara kaz-
ma kürek satanlar sağlamıştır. Bu ne-
denle Türkiye ileri teknoloji üretimine o-
daklanmalı veya yeni iş modellerini ha-
yata geçirmelidir. Organizasyonel amaç-
lar ve hedeflere ulaşmak, yönetim ve iş-
letme sorunlarını çözmek, yeni fırsatları 
tespit belirlemek ve kullanmak, öğren-
meyi geliştirmek, değişiklikleri uygula-
mak için kooperatifleşme bir çözüm ola-
bilir” dedi.

Bakmaz, Endüstri 4.0’a geçiş için ge-
rekli ekonomik altyapı, yeni yapıya uy-
gun nitelikli insan kaynağı yetiştirmek, 
küçük işletmelerin hedefleri ulaşma-
sı, tedarik, üretim ve pazarlama da güç-
lü bir yapı için kooperatiflerin önem-
li rol oynayabileceğini belirtti. Bakmaz, 
bu değişim ve dönüşümün yeni bir kül-
tür ve düşünce altyapısı gerektirdiği-
ni, finansal okuryazarlık, girişimcile-
rin işlerini kurarken bir iş değil bir sis-
tem kurmalarını, bu sistemi kurmak için 
de okullarda öğretilmeyen paranın iş-
leyiş kurlarını öğrenmenin zaruri oldu-
ğunu vurguladı. Yatırımcı olmanın temel 
prensiplerinin kavranması ancak finan-
sal okuryazarlık eğitimi ile mümkündür. 
Zenginler ile orta sınıf ve yoksulların pa-

raya bakış açıları, eğitilme biçimlerinin 
fark oluşturduğu, Zenginlerin aktiflere 
yoksulların ise pasiflere yatırım yaptık-
ları için aradaki derin uçurumun oluştu-
ğunu söyledi.

“ENDÜSTRİ 4.0 İLE
VERİMLİLİK ARTACAK”

Bakmaz, “Son olarak endüstri 4.0 ge-
çen bir Türkiye’de; verimliliğin arataca-
ğını, bunun yatırıma ve büyümeye pozitif 
etkisi olacağını dolayısıyla, küresel reka-
bet gücünün artacağını öngörebiliriz. Bu 
heyecan verici değişime ayak uydurabil-
mek için; sorunlara farklı çözümler ge-
liştirme, paylaşım ekonomisi ne uygun 
olarak inovasyon ve yaratıcılık, eğitim 
ve işbirliği yapmak gerekir” şeklinde ko-
nuştu.

‘’BU DURUM İŞSİZLİĞE
ÇARE OLAMAYACAKTIR” 

Toplantıda konuşma yapan Manisa Gi-
rişimciler Derneği (MAGİDER) Yönetim 

Kurulu Başkanı Ahmet Ayberk Aloğlu, 
“Endüstri 4.0’ın güzel yanlarının dışında, 
hayatımızı zorlaştıracak olumsuz yanları 
da mevcuttur. Robotların üretimi devral-
masıyla insan gücüne duyulan ihtiyaç a-
zalacak ve robotlar bir anlamda insanları 
işlerinden kovacaktır. Bu durum sadece 
fabrikalardaki mavi yakalılar için değil 
beyaz yakalılar için de bir risktir. Çünkü 
yapay zeka ile robotları programlayabi-
len robotlar ve tasarım yapabilen robot-
lar, üretimi devralacaktır. Endüstri 4.0 ile 
birlikte yeni meslekler ortaya çıkacağı 
öngörülse bile artan dünya nüfusu nede-
niyle bu durum işsizliğe çare olamaya-
caktır. Makineler arası anlaşmazlıklarda 
devreye girecek ‘Makine avukatlığı’ gi-
bi yeni meslekler doğacaktır, anlaşılan. 
Ulus-devletlere ve ulusal egemenlikle-
re fazla yer olmayan yeni bir dünya dü-
zeni kurulmaktadır. Bireye nasıl bir ege-
menlik alanı bırakır, doğrusu merak edi-
yorum. Bireyin eleştirel özgürlüğü kalır 
mı?” dedi.-İHA- 

Manisa Girişimciler Derneği (MAGİDER) yönetim kurulu 2017 yılının son toplantısında “Gi-
rişimcilik ve endüstri 4.0” hakkında bilgiler veren SimurgCouilting’den Danışman Ali Bak-
maz’ı ağırladı. Toplantıda endüstri 4.0 süreci ve gelecekle ilgili fırsat ve riskler görüşüldü. 

MCBÜ Rektörü Prof. Dr. A. Kemal Çelebi “Farklı Bakış Açıları ile Cezayir’deki
Türk-Osmanlı Dönemi ve Mirası Sempozyumu”na davetli olarak katıldı

Rektör Çelebi sempozyumda konuştuRektör Çelebi sempozyumda konuştu

Başkan Çerçi  öğrencilerle
birlikte deney yaptı

Başkan Çerçi  öğrencilerle
birlikte deney yaptı
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Manisa Mesir Karate Spor Kulübü, İstan-
bul'da düzenlenen 6. Uluslararası Turkish Open 

Karate Turnuvası’nda ümit-gençler kategorisinde 
takım halinde ikinci olarak, gururumuz oldu. Başa-
rılı sporcular, sevinçlerini Manisa Gençlik Hizmet-
leri ve Spor İl Müdürü Yunus Öztürk'le paylaştılar. 
Gençlik Hizmetleri ve Spor İl Müdürü Yunus Öz-
türk, turnuvada takım halinde ikincilik başarısını 
elde eden sporcuları ve antrenörlerini makamın-

da kabul ederek, başarıda emeği geçenleri kutladı. 
Sporcuların sevinçlerine ortak olan İl Müdürü Öz-
türk, 15 ülkenin katıldığı turnuvada ülkemizi ve i-
limizi en iyi şekilde temsil etmelerinden dolayı bü-
yük gurur duyduklarını söyledi. Bu başarının ka-
zandırılmasında en büyük emeğin Antrenör Enes 
Eşsiz olduğunu kaydeden İl Müdürü Öztürk, emek-
lerinden dolayı teşekkür ederek, Eşsiz'i tebrik et-
ti.-Şenol ÖZEKER- 

Manisalı karateciler, İstanbul'da düzenlenen 6. U-
luslararası Turkish Open Karate Turnuvası’nda Ümit 

genç bayan kategorisinde takım halinde ikinci oldu. 

Kula İlçe Milli Eğitim Müdürlüğü tarafından öğrencilere yönelik olarak A-
tatürk Kır Koşusu düzenlendi. Atatürk Kır Koşusu’nda emeği geçen öğret-
menlere teşekkür eden Kula İlçe Milli Eğitim Müdürü Adem Sümen de dere-
ceye giren öğrencileri ve öğretmenlerini kutlayarak, hatıra fotoğrafı çektirdi.

ula İlçe Milli Eğitim Mü-
dürlüğü tarafından öğ-
rencilere yönelik olarak 

Atatürk Kır Koşusu düzenlendi.  
Manisa'nın Kula ilçesinde ger-
çekleştirilen Atatürk Kır Ko-
şusu’na ilçedeki okullarda öğ-
renim gören 300 öğrenci katıl-
dı. Kula Yunus Emre Kent Mey-
danı’nda başlayan ve Kula İl-
çe Emniyet Müdürlüğü önünde 
biten yarışta öğrenciler birin-
ci olabilmek için kıyasıya mü-
cadele verdi. Genç sporcuların 
ailelerinin de hazır bulunduğu 
yarışlar 6 kategoride gerçekleş-
tirildi. Yarışmada dereceye giren 
öğrencilere çeşitli hediyeler ve-
rildi. 

“ÖĞRENCİLERİMİZİ
KUTLUYORUM” 

Yarış sonunda kısa bir ko-
nuşma yapan Beden Eğitimi 
Öğretmeni Mehmet Baytar, “A-
tatürk Kır Koşusu’nda 6 kate-
goride yaklaşık 300 öğren-
cimiz birbirleri ile ya-
rıştı. Birinci olabil-
mek için mü-
cade-

le veren öğrencilerimizden dere-
ceye giren öğrencilerimizi kut-
luyorum. Ayrıca düzenlenen ko-
şuda emeği geçen beden eğitim 
öğretmeni arkadaşlarıma ve 
okul idarecilerimize teşekkür 
ediyorum. Öğrenciler adına e-
ğitim öğretim dönemindeki 
faaliyetlerimiz de devam e-
decek" ifadelerini kullandı. 
Atatürk Kır Koşusu’nda e-
meği geçen öğretmenle-
re teşekkür eden Kula İl-
çe Milli Eğitim Müdürü 
Adem Sümen de dere-
ceye giren öğrencile-
ri ve öğretmenlerini 
kutlayarak, hatıra 
fotoğrafı çektir-
di.-İHA- 

Manisalı  karatecilerManisalı  karateciler
Gururumuz oldu 

AÇILDI
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por Toto 3. Lig 1. Grupta li-
gin ilk yarısında muhteşem 
bir performans gösteren ve 

en yakın rakibine 6 puan fark a-
tan Manisa Büyükşehir Beledi-
yespor’da ara transfer dönemi 
de hareketli geçti. Yeşil Beyaz-
lı ekip yaptığı üç takviye ile ara 
transfer döneminde kadrosunu 
güçlendirirken, futbol şube so-
rumlusu Hakan Kadayıfçılar dış 
transferi üç takviye ile noktala-
dıklarını söyledi. 

“İSTEDİĞİMİZ İSİMLERİ 
ALDIK” 

Manisa Bü-

yükşehir Belediyespor Futbol 
Şube Sorumlusu  Hakan Kada-
yıfçılar yaptığı açıklamada,  “İlk 
yarıyı 37 puanla ligi zirvede biti-
ren bir takımımız vardı. Ama ek-
siklerimizin olduğunu biliyor-
duk. İlk önce savunmaya Oğuz-
han’ı transfer ettik. Daha sonra 
Tolga Şahin’i kiralayarak hücum 
kanat bölgesine takviye yap-
tık. Son olarak da hocamızın ra-
porları doğrultusunda santrafor 

bölgesi için Tayyip Kanarya kar-
deşimiz ile anlaştık. Yaptığımız 
takviyelere bakacak olursak is-
tediğimiz isimleri aldık. Kalite-
li kadromuzu kaliteli isimler ile 
daha da güçlendirdik. İlk yarı ol-
duğu gibi ikinci yarıda ligin zir-
vesinde yarışı sürdürüp sezon 
sonu şampiyonluğa ulaşmak is-
tiyoruz” diye konuştu.  Semih, 
Bilal ve Mustafa  ile yolarını a-
yıracaklarını sözlerine ekleyen  
Kadayıfçılar, “ Bu üç futbolcu-

muz için bonservis ücretle-
rini belirledik” dedi.

Kula Jeopark Stadında oynanan 
karşılaşmanın ilk yarısı Kula Mas-

terler takımının 1-0 üstünlüğüyle 
sona erdi. İkinci yarıya üstün baş-

layan Kula Masterler maçın so-
nunda sahadan 3-0 üstünlükle 

ayrıldı. Kula Masterlerin gol-
lerin Cihan Biçer(2) ve Meh-

met Baytar kaydetti.Aldıkları gali-
biyetin ardından bir açıklama yapan 
Kula Masterler takım kaptanı Süley-
man Hancı, "Kula Masterler olarak 
galibiyet almak istiyorduk. İyi bir ta-
kım olduk. Bu galibiyette emeği ge-
çen bütün arkadaşlarıma teşekkür 
ediyorum. Hedefimiz Kula’nın ismi-

ni en iyi şekilde duyurup temsil et-
mek" dedi.Kulüp Başkanı Nazif Bur-
şuk ise, "Bu galibiyetle üst sıralara 
tırmanmaya devam ettik. Başarılı 
olmak bize ayrı bir mutluluk ve-
riyor. Galibiyetimizi tüm Kula 
halkına hediye ediyoruz" şek-
linde konuştu.-İHA-

Ege Masterler Futbol Federasyonu’nun düzenlemiş olduğu 50 takım ve 4 
gruptan oluşan Ege Bölgesi Masterler Liginde bu hafta İzmir Aliağa Mas-
terler takımını ağırlayan Kula Masterler sahadan 3-0 galip ayrıldı. 

Kula Masterler kendi evinde galip 

Spor Toto 3. Lig 1. Grupta ligin ilk yarısını zirvede bitiren Manisa Büyük-
şehir Belediyespor ara transfer dönemini de hareketli geçirdi. Yaptığı üç 
transferle kadrosunu güçlendiren Manisa Büyükşehir Belediyespor’da 
futbol şube sorumlusu Hakan Kadayıfçılar, “Yaptığımız takviyelere ba-
kacak olursak istediğimiz isimleri aldık. Kaliteli kadromuzu kaliteli isim-
ler ile daha da güçlendirdik. İlk yarı olduğu gibi ikinci yarıda ligin zirve-
sinde yarışı sürdürüp sezon sonu şampiyonluğa ulaşmak istiyoruz” dedi. 

–Şenol ÖZEKER- 



Bireysel ve takım branşların-
da elde ettiği başarılı sonuçlar-
la hepimizi gururlandıran Ma-
nisa Büyükşehir Belediyespor 
Kulübü Başkanı Mevlüt Aktan 
ve yönetim kurulu üyeleri Ma-
nisa Büyükşehir Belediyespor 
Başkanı Cengiz Ergün’ü ziya-
ret etti. Takım branşları ve bi-
reysel branşlarla ilgili değerlen-
dirmenin yapıldığı ziyarette söz 
alan Manisa Büyükşehir Be-
lediyespor Klüp Başkanı Mev-
lüt Aktan, “Futbolda sezonun 
ilk yarısını tamamladık. Fut-
bol, basketbol ve voleybolda gü-
zel galibiyetler kazandık. Diğer 
branşlarla ilgili de kendisine bil-
gi sunarak ile bir değerlendirme 
yapacağız. Bazı düşüncelerimiz 
var. Onları da kendisine iletece-
ğiz. Manisa Büyükşehir Beledi-
ye Başkanımız Cengiz Ergün’ün, 
Manisa’ya ve Manisa sporuna 
önemli katkıları var” dedi.

“GENÇLERİMİZE EN İYİ HİZMETİ 
VERMENİN ÇABASINDAYIZ”
Manisa Büyükşehir Beledi-

yespor Kulüp Başkanı Mevlüt 
Aktan ve yönetim kurulu üye-
lerine göstermiş olduğu gayret-

ten dolayı teşekkür eden Mani-
sa Büyükşehir Belediye Başka-
nı Cengiz Ergün, “Gençlerimizi 
kötü alışkanlıklardan uzak tut-
mak, zeki, çevik ve ahlaklı bi-
reylerin yetişmesine katkı sağ-
lamak amacıyla Manisa Büyük-
şehir Belediyespor çatısı altın-
da en iyi hizmeti sunmanı çaba-
sı içerisindeyiz. Bugün 13 bran-
şımız ile 3 binin üzerinde evla-
dımıza bu hizmeti hep beraber 
vermeye çalışıyoruz” dedi.

“BİZLERİ GURURLANDIRIYOR”
Bireysel ve takım branşların-

da elde edilen başarılardan gu-
rur duyduğunu belirten Başkan 
Ergün, “Futbol, voleybol, bas-
ketbol, okçuluk, judo, jimnas-
tik ve atletizm gibi bireysel ve 
takım branşlarımızda Manisa 
şehrini Manisa Büyükşehir Be-
lediyespor adı altında başarıy-
la temsil edilmesi bizleri gurur-
landırıyor. Biz her zaman spor-
cularımızın yanında olmaya ça-
lıştık, olmaya da devam edece-
ğiz. Sporcularımızın ve sizlerin 
göstermiş olduğu başarıdan do-
layı sizleri tebrik ediyorum ”de-
di.-Büyükşehir Basın Merkezi- 

Manisa Büyükşehir Belediye Başkanı 
Cengiz Ergün, Manisa Büyükşehir Be-
lediyespor Kulüp Başkanı Mevlüt Ak-
tan ve yönetim kurulu üyelerini ma-
kamında konuk etti. Yeşil-beyazlı ku-
lübün bireysel ve takım branşlarında 
Manisa’yı başarıyla temsil ettiğini be-
lirten Manisa Büyükşehir Belediyespor 
Başkanı Cengiz Ergün, sporcuları ve yö-
netimi kurulu üyelerini tebrik etti.
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